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ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA  DEL PLE DE LA CORPORACIÓ DEL  DIA 9 DE 
MAIG DE 2024
NÚM.  7/2024

ASSISTENTS:

Alcaldessa:   Il·lma. Marta Pujol Armengol, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA

Regidors:

o Sr. Daniel Valls Alsina, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA
o Sra. Raquel Vilardebó Pujadas, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA 
o Sr. Raúl Cano Corbera, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA
o Sra. Marta Pi Macias, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA
o Sr. Francisco García Lorenzana, del grup municipal SOCIALISTA-CP
o Sr. Julio Caña Fernández, del grup municipal SOCIALISTA-CP
o Sra. Inmaculada Cortés Rubio, del grup municipal SOCIALISTA-CP
o Sr. Albert Gil  Gutiérrez, del grup municipal d’ERC-AM
o Sr. Xavier del Villar Berenguel, del grup municipal d’ERC-AM
o Sr. Jordi Fortí Gurguí, del grup municipal ARA LA ROCA
o Sr. Joan Navarro Rovira, del grup municipal ARA LA ROCA
o Sr. Daniel Martín Oller, del grup municipal LREC

ABSÈNCIA EXCUSADA:
o Sra. Miriam Escalona Castilla, del grup municipal JUNTS PER LA ROCA
o Sra. Emilia Sánchez-Cortés Lorente, del grup municipal SOCIALISTA-CP
o Sra. Yolanda Guarinos Micó, del grup municipal d’ERC-AM
o Sr. David Martínez Fíguls, del grup municipal VOX 

A la Roca del Vallès, essent les  20:01 hores del dia indicat a l’encapçalament, a la 
Sala de Plens de la Casa de la Vila, sota la presidència de la Il·lma. Sra. Alcaldessa, 
Marta Pujol Argmengol i l’assistència dels Srs. regidors assenyalats en aquest full, 
assistits pel que sotasigna secretari accidental, Xavier Rodríguez Martínez, prèvia 
comprovació del quòrum legal necessari del nombre de membres que formen la 
Corporació municipal, es procedeix a la realització de la Sessió Plenària ordinària, 
prèvia convocatòria per al dia d’avui a les 20:00 hores.

Per l’Alcaldia, s’obre la sessió i es passa, tot seguit, a conèixer els punts de l’ordre del 
dia indicat a la convocatòria:
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ORDRE DEL DIA

A) Assumptes de tràmit

A.1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària ordinària de 14 de 
març de 2024.

A.2. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària i urgent 
de 21 de març de 2024.

A.3. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària de 16 
d’abril de 2024, del sorteig dels  membres de les meses electorals, per les eleccions al 
Parlament de Catalunya.

B) Dictàmens, propostes o mocions resolutòries.

Àrea de Serveis Centrals
Regidoria de Serveis Jurídics

B.1. Aprovació acord i compromisos polítics inversions 2024

Regidoria de Serveis Econòmics
B.2. Aprovació reconeixement extrajudicial de crèdit (REC) de la relació de factures 
F/2024/12, d’import 132.505,84, corresponents a serveis/subministraments prestats 
durant 2023, sense cobertura contractual o irregular i sense dotació pressupostària 
suficient.

B.3. Aprovació de la modificació pressupostària, en la modalitat de crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançat amb romanent de tresoreria per a despeses general i amb 
romanent de tresoreria per a despeses amb finançament afectat, així com el canvi de 
destí d’un projecte amb finançament afectat

Àrea de Territori i Sostenibilitat
Regidoria d’Urbanisme i Habitatge

B.4. Aprovació definitiva del document anomenat “Pla Local d’Habitatge de la Roca del 
Vallès 2024 - 2029”

C) Control Gestió municipal

C.1.  Dació de compte del Decret d’aprovació de la liquidació del pressupost general 
de l’Ajuntament de la Roca del Vallès de l’exercici 2023.
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C.2.  Dació de compte de la Resolució d’Alcaldia, mitjançant la qual es modifica els 
representants dels grups municipals i es designa els representants dels grups de 
pagesos, ramaders, entitats agràries o a gent lligada a la producció agrària en el 
Consell de pagesia.

C.3.  Resolucions d’Alcaldia

C.4.  Informacions d’Alcaldia

C.5.  Precs i preguntes
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

Sra. Alcaldessa.- Dia 9 de maig, quan són les 8 del vespre, i iniciem com sempre el 
plenari amb un minut de silenci en memòria de totes les víctimes. I avui especialment 
m'agradaria dedicar aquest minut de silenci al Joan Guarinos i Vilagrasa, pare de la 
nostra companya, regidora Yolanda Guarinos, i membre actiu de...de moltes 
associacions de veïns i que ha estat implicat molt a la vida del barri de la Torreta.

Sra. Alcaldessa.- Bé, moltes gràcies. Com veieu, avui falten varios membres del 
plenari. Han excusat la seva presència el senyor David Martínez Figols, per motius 
laborals; la Yolanda Guarinos, per motius obvis, per la mort del seu pare; la Míriam 
Escalona, per motius personals i la Emilia Sánchez, per malaltia. 

Sr. Gil.- Abans de començar, li agraeixo el detall i ho transmetrem a la companya.

A) Assumptes de tràmit

A.1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària ordinària de 14 
de març de 2024.

Sra. Alcaldessa.- Bé, donem pas als assumptes de tràmit. El punt número...el punt A-
1 és l'aprovació de l’esborrany de l'acta de la sessió plenaria ordinària del dia 14 de 
març del 2024. Alguna qüestió? Passem a votació.

Se sotmet a votació l’acta de la sessió plenària ordinària de 14 de març de 2024, la 
qual s’aprova per unanimitat dels assistents.

A.2. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària i 
urgent de 21 de març de 2024.

Sra. Alcaldessa.- Passem al punt A-2, aprovació de l'esborrany de l'acta de la sessió 
plenària extraordinària i urgent del dia 21 de març del 2024. Passem a votació.

Se sotmet a votació l’acta de la sessió plenària extraordinària i urgent de 21 de març 
de 2024, la qual s’aprova per unanimitat dels assistents.
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A.3. Aprovació de l’esborrany de l’acta de de la sessió plenària extraordinària de 
16 d’abril de 2024, del sorteig dels  membres de les meses electorals, per les 
eleccions al Parlament de Catalunya.

Sra. Alcaldessa.- Passem al punt A-3, aprovació de l’esborrany de l'acta de la sessió 
plenària extraordinària de 16 d’abril de 2024 del sorteig dels membres de les meses 
electorals per les eleccions al Parlament de Catalunya. Passem a votació.

Se sotmet a votació l’acta de la sessió plenària extraordinària de 16 d’abril de 2024, 
del sorteig dels membres de les meses electorals, per les eleccions al Parlament de 
Catalunya, la qual s’aprova per unanimitat dels assistents.
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B) Dictàmens, propostes o mocions resolutòries.

Àrea de Serveis Centrals
Regidoria de Serveis Jurídics

B.1. Aprovació acord i compromisos polítics inversions 2024

Es posa en consideració del Ple el dictamen aprovat per la Comissió Informativa 
ordinària de data 2 de maig de 2024, amb el contingut següent:

En virtut de l'acord per l’aprovació del Pressupost Ordinari de l'any 2024, signat el 26 
de febrer de 2024, on ens vam instar a acordar un pla d'inversions, tant pel 2024, com 
pels quatre anys d'aquest mandat, el present document representa la materialització 
de la primera part d'aquest compromís, reafirmant el nostre compromís amb el 
benestar i la participació activa de tots els sectors del municipi.
A quest acord recull un conjunt d'inversions que donen resposta a les demandes dels 
diferents grups municipals i a les necessitats de La Roca, La Torreta i Santa Agnès. 
Així mateix, s'alineen amb les diferents línies estratègiques marcades al pacte signat al 
mes de febrer.
Amb aquest document, reiterem la voluntat de treballar conjuntament per construir un 
municipi amb més i millor vida social, cultural i veïnal. A través d'aquestes inversions, 
comencem a donar resposta a demandes històriques i als reptes tant per al present 
com per al futur del municipi.
Definició de les inversions per l’any 2024:

1.- Espai Gent Gran
Es vol construir un espai multifuncional destinat a la gent gran, integrant serveis 
assistencials, activitats lúdiques i habitatges adaptats. L'objectiu principal és millorar la 
qualitat de vida dels residents de la tercera edat, proporcionant-los un entorn acollidor i 
inclusiu. Es preveu encarregar el projecte constructiu de l'Espai Gent Gran durant l'any 
2024.

2.- Habitatge social a les Cases dels Mestres Torreta
El Pla Local d'Habitatge preveu convertir les antigues Cases dels Mestres Torreta en 
habitatge social. Es tracta d'un edifici que requereix rehabilitació a causa del seu estat 
de conservació molt deficient. En aquest moment, s'està encarregant una Inspecció 
Tècnica d'Edificis (ITE) i un diagnòstic estructural per avaluar l'estat de l'edifici. Pel 
2024, l'objectiu és encarregar la redacció del projecte de rehabilitació per la millora i 
adequació de l'edifici.

3.- Rehabilitació de l'Edifici de Can Torrents per a Usos Municipals
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Es tracta d'un edifici patrimonial de La Roca que durant el mandat passat va quedar 
amb les obres de millora aturades a causa de la crisi d'Ucraïna. L'objectiu d'aquest 
2024 és la redacció d'aquest nou projecte per culminar la rehabilitació.

4.- Obertura del Passatge Espanya
El Passatge Espanya, afectat per l'envaïment de dues finques privades, requereix 
d'una intervenció per aconseguir l'amplada total del carrer. L'any passat, es va aprovar 
inicialment el projecte de reurbanització per a la seva obertura completa. L'objectiu 
d'aquest any és obtenir l'aprovació definitiva del projecte i iniciar el procés de licitació 
per a les obres. Sempre que s’hagin resolt les expropiacions pendents.

5.- Casal de Joves de Santa Agnès de Malanyanes
L'edifici del Casal de Joves de Santa Agnès de Malanyanes ha restat tancat durant 
anys a causa de l'incompliment de la normativa vigent. Actualment, s'estan realitzant 
diversos estudis tècnics i estructurals per a la redacció d'un projecte de rehabilitació. 
L'objectiu per a aquest any és aprovar definitivament el projecte i iniciar el procés de 
licitació de les obres.

6.- Naturalització del Pati de l’Escola Mogent
Durant l'any 2021, a través d'un recurs tècnic de la Diputació de Barcelona, 
l'Ajuntament va obtenir un projecte bàsic per convertir el pati de l'Escola Mogent en un 
espai verd. A hores d'ara, s'està treballant en la redacció de la part executiva d'aquest 
projecte. L'objectiu per al 2024 és aprovar el projecte definitivament i iniciar el procés 
de licitació per a les obres.

7.- Projecte Anual d'asfaltatge
La voluntat és la de dur a terme una operació d'asfaltatge anual. Així doncs, per 
aquest 2024 es prioritza la renovació de la capa de rodadura del barri de Rocatomba i 
l'anella d'Hermenegild Carrera, Lluís Millet i Rambla. A més, es faran petites 
operacions de manteniment en altres carrers amb el ferm en mal estat.

8.- Renovació i Millora del Clavegueram del carrer Costa Brava
Es tracta de la renovació i millora del sistema de clavegueram al carrer Costa Brava de 
La Torreta. Aquest projecte, aprovat l'any passat, també preveu la renovació de 
l'asfaltatge del mateix carrer. L'objectiu és firmar el conveni amb el Consorci Besòs 
Tordera per iniciar les obres a finals d'aquest any.

9.- Renovació de les Pistes dels Pavellons Nou i Vell
Es pretén renovar les pistes dels dos pavellons del municipi, ja que estan arribant al 
final de la seva vida útil. Actualment, el projecte es troba en fase de redacció. 
L'objectiu per al 2024 és aconseguir l'aprovació del projecte i iniciar el procés de 
licitació de les obres.
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10.- Renovació de l'Enllumenat Públic
El sistema elèctric de l'enllumenat municipal es troba en molt mal estat degut a la seva 
antiguitat. En l'actualitat, s'està finalitzant la redacció d'un projecte de renovació 
integral que es desenvoluparà per fases, segons la seva urgència. L'objectiu d'aquest 
2024 és l'aprovació d'aquest projecte i l'inici de la licitació de les fases que requereixen 
una intervenció prioritària.

11.- Rehabilitació de la Terrassa i Casal de Joves de La Torreta
La terrassa del Centre Cultural de la Torreta ha estat tancada durant anys a causa de 
la destrossa feta per uns actes vandàlics. Aquesta situació també impedeix l'obertura 
del Casal de Joves de La Torreta. L'objectiu d'aquest 2024 és encarregar la redacció 
d'un projecte per a la reforma de la terrassa i diversos desperfectes observats a 
l'edifici. Segons l'abast de les reformes, es considerarà l'execució d'aquestes dins 
d'aquest mateix any.

12.- Remodelació de les Pistes de Pàdel de Santa Agnès
Actualment, no compleixen les mesures que marca la normativa i, per tant, no són 
adequades per a la disputa de competicions oficials. L'objectiu és la seva remodelació 
per adequar-les a les exigències normatives i transformar el sistema d'enllumenat a 
LED per millorar la sostenibilitat d'aquest espai esportiu. En aquest moment, s'està 
ultimant la redacció d'un projecte amb aquesta finalitat. L'objectiu per al 2024 és 
l'aprovació d'aquest projecte i la contractació de l'execució de les obres.

13.- Adquisició d'un Dron per a Usos Policials i Municipals
Aquest projecte consisteix en l'adquisició d'un dron per a una àmplia gamma de 
funcionalitats destinades tant a usos policials com municipals. Aquesta eina podrà ser 
utilitzada per donar suport a dispositius policials en situacions com robatoris, control de 
l'accés motoritzat al medi natural i recerca de persones en entorns boscosos. A més, 
l'aparell podrà ser una eina per als serveis municipals, com ara suport a l'àrea de 
comunicació per captar imatges aèries d'esdeveniments esportius o culturals, i per als 
serveis tècnics per avaluar l'estat de les teulades o valorar l'eficiència energètica dels 
equipaments municipals cercant fugues de calor. L'objectiu per al 2024 és adquirir el 
dron i proporcionar la formació i titulació homologada necessàries per al seu pilotatge 
a diferents tècnics municipals.

14.- Projecte d’urbanització dels carrers del Bosc
Aquest punt té com a objectiu redissenyar el carrer per fer-lo més accessible, 
especialment tenint en compte la seva forta pendent i la presència de l’escola bressol 
de les Orenetes. Aquesta modernització inclourà la renovació i soterrament de tots els 
serveis.. Durant l'any 2024, es preveu encarregar el projecte executiu per iniciar la 
seva implementació.
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15.- Instal·lació de plaques solars a l’Escola Pilar Mestres
Com a municipi, hem d'apostar per la sostenibilitat dels nostres equipaments 
municipals. La instal·lació de plaques solars a l’Escola Pilar Mestres és un pas cap a la 
reducció de la nostra empremta ecològica i l'ús de recursos renovables. Amb l'objectiu 
de posar en pràctica aquest compromís, el projecte preveu estar en fase d'execució 
durant l'any 2024.

Els grups municipals seguiran treballant en la concreció consensuada d’aquests 
projectes i facilitaran l’aprovació dels instruments tècnics, jurídics i econòmics que 
permetin el seu desenvolupament.
Qualsevol inversió estratègica que no estigui contemplada en aquest llistat i que es 
vulgui tirar endavant durant l’any 2024 estarà sotmesa a la negociació entre el govern i 
els grups municipals.
L’equip de govern i els grups municipals seguiran treballant en l’elaboració del Pla 
Plurianual d’Inversions 2024-2027, on figuraran els projectes compromesos en el pacte 
signat al mes de febrer, entre d’altres els que ja se n’han iniciat treballs preliminars 
com l’espai d’entitats, l’espai jove, el molí de Santa Agnès i la Rectoria Vella, més 
aquells que s’ incorporin per donar resposta a les necessitats que es puguin plantejar 
en el futur immediat.

A tenor de tot l’anterior, vistes les demandes dels diferents Grups municipals i el 
compromís d’aprovar les inversions 2024.

Vist l’informe favorable de la Comissió Informativa es proposa al Ple l’adopció dels 
següents ACORDS:

PRIMER.- APROVAR les inversions per a l’any 2024 i els compromisos polítics que 
consten a continuació: 

“1.- Espai Gent Gran
Es vol construir un espai multifuncional destinat a la gent gran, integrant serveis 
assistencials, activitats lúdiques i habitatges adaptats. L'objectiu principal és millorar 
la qualitat de vida dels residents de la tercera edat, proporcionant-los un entorn 
acollidor i inclusiu. Es preveu encarregar el projecte constructiu de l'Espai Gent 
Gran durant l'any 2024.

2.- Habitatge social a les Cases dels Mestres Torreta
El Pla Local d'Habitatge preveu convertir les antigues Cases dels Mestres Torreta 
en habitatge social. Es tracta d'un edifici que requereix rehabilitació a causa del seu 
estat de conservació molt deficient. En aquest moment, s'està encarregant una 
Inspecció Tècnica d'Edificis (ITE) i un diagnòstic estructural per avaluar l'estat de 
l'edifici. Pel 2024, l'objectiu és encarregar la redacció del projecte de rehabilitació 
per la millora i adequació de l'edifici.

Segons la llei 39/2015 del procediment administratiu podeu accedir a la següent url que l'indiquem per verificar aquest document

Codi Segur de Validació 6dad537b1b72453ebf2b38eec0461aaf001 Data document: 23/05/2024

Url de validació https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

Signatura 1 de 2

MARTA PUJOL
ARMENGOL

05/09/2024 ALCALDESSA

Signatura 2 de 2

Xavier Rodíguez
Martínez

05/09/2024 SECRETARI

https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027


C. Catalunya, 24
08430 La Roca del Vallès

Tel: 93 842 20 16
ajuntament@laroca.cat 

www.laroca.cat

3.- Rehabilitació de l'Edifici de Can Torrents per a Usos Municipals
Es tracta d'un edifici patrimonial de La Roca que durant el mandat passat va quedar 
amb les obres de millora aturades a causa de la crisi d'Ucraïna. L'objectiu d'aquest 
2024 és la redacció d'aquest nou projecte per culminar la rehabilitació.

4.- Obertura del Passatge Espanya
El Passatge Espanya, afectat per l'envaïment de dues finques privades, requereix 
d'una intervenció per aconseguir l'amplada total del carrer. L'any passat, es va 
aprovar inicialment el projecte de reurbanització per a la seva obertura completa. 
L'objectiu d'aquest any és obtenir l'aprovació definitiva del projecte i iniciar el procés 
de licitació per a les obres. Sempre que s’hagin resolt les expropiacions pendents.

5.- Casal de Joves de Santa Agnès de Malanyanes
L'edifici del Casal de Joves de Santa Agnès de Malanyanes ha restat tancat durant 
anys a causa de l'incompliment de la normativa vigent. Actualment, s'estan 
realitzant diversos estudis tècnics i estructurals per a la redacció d'un projecte de 
rehabilitació. L'objectiu per a aquest any és aprovar definitivament el projecte i 
iniciar el procés de licitació de les obres.

6.- Naturalització del Pati de l’Escola Mogent
Durant l'any 2021, a través d'un recurs tècnic de la Diputació de Barcelona, 
l'Ajuntament va obtenir un projecte bàsic per convertir el pati de l'Escola Mogent en 
un espai verd. A hores d'ara, s'està treballant en la redacció de la part executiva 
d'aquest projecte. L'objectiu per al 2024 és aprovar el projecte definitivament i iniciar 
el procés de licitació per a les obres.

7.- Projecte Anual d'asfaltatge
La voluntat és la de dur a terme una operació d'asfaltatge anual. Així doncs, per 
aquest 2024 es prioritza la renovació de la capa de rodadura del barri de 
Rocatomba i l'anella d'Hermenegild Carrera, Lluís Millet i Rambla. A més, es faran 
petites operacions de manteniment en altres carrers amb el ferm en mal estat.

8.- Renovació i Millora del Clavegueram del carrer Costa Brava
Es tracta de la renovació i millora del sistema de clavegueram al carrer Costa Brava 
de La Torreta. Aquest projecte, aprovat l'any passat, també preveu la renovació de 
l'asfaltatge del mateix carrer. L'objectiu és firmar el conveni amb el Consorci Besòs 
Tordera per iniciar les obres a finals d'aquest any.

9.- Renovació de les Pistes dels Pavellons Nou i Vell
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Es pretén renovar les pistes dels dos pavellons del municipi, ja que estan arribant al 
final de la seva vida útil. Actualment, el projecte es troba en fase de redacció. 
L'objectiu per al 2024 és aconseguir l'aprovació del projecte i iniciar el procés de 
licitació de les obres.

10.- Renovació de l'Enllumenat Públic
El sistema elèctric de l'enllumenat municipal es troba en molt mal estat degut a la 
seva antiguitat. En l'actualitat, s'està finalitzant la redacció d'un projecte de 
renovació integral que es desenvoluparà per fases, segons la seva urgència. 
L'objectiu d'aquest 2024 és l'aprovació d'aquest projecte i l'inici de la licitació de les 
fases que requereixen una intervenció prioritària.

11.- Rehabilitació de la Terrassa i Casal de Joves de La Torreta
La terrassa del Centre Cultural de la Torreta ha estat tancada durant anys a causa 
de la destrossa feta per uns actes vandàlics. Aquesta situació també impedeix 
l'obertura del Casal de Joves de La Torreta. L'objectiu d'aquest 2024 és encarregar 
la redacció d'un projecte per a la reforma de la terrassa i diversos desperfectes 
observats a l'edifici. Segons l'abast de les reformes, es considerarà l'execució 
d'aquestes dins d'aquest mateix any.

12.- Remodelació de les Pistes de Pàdel de Santa Agnès
Actualment, no compleixen les mesures que marca la normativa i, per tant, no són 
adequades per a la disputa de competicions oficials. L'objectiu és la seva 
remodelació per adequar-les a les exigències normatives i transformar el sistema 
d'enllumenat a LED per millorar la sostenibilitat d'aquest espai esportiu. En aquest 
moment, s'està ultimant la redacció d'un projecte amb aquesta finalitat. L'objectiu 
per al 2024 és l'aprovació d'aquest projecte i la contractació de l'execució de les 
obres.

13.- Adquisició d'un Dron per a Usos Policials i Municipals
Aquest projecte consisteix en l'adquisició d'un dron per a una àmplia gamma de 
funcionalitats destinades tant a usos policials com municipals. Aquesta eina podrà 
ser utilitzada per donar suport a dispositius policials en situacions com robatoris, 
control de l'accés motoritzat al medi natural i recerca de persones en entorns 
boscosos. A més, l'aparell podrà ser una eina per als serveis municipals, com ara 
suport a l'àrea de comunicació per captar imatges aèries d'esdeveniments esportius 
o culturals, i per als serveis tècnics per avaluar l'estat de les teulades o valorar 
l'eficiència energètica dels equipaments municipals cercant fugues de calor. 
L'objectiu per al 2024 és adquirir el dron i proporcionar la formació i titulació 
homologada necessàries per al seu pilotatge a diferents tècnics municipals.

14.- Projecte d’urbanització dels carrers del Bosc
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Aquest punt té com a objectiu redissenyar el carrer per fer-lo més accessible, 
especialment tenint en compte la seva forta pendent i la presència de l’escola 
bressol de les Orenetes. Aquesta modernització inclourà la renovació i soterrament 
de tots els serveis.. Durant l'any 2024, es preveu encarregar el projecte executiu per 
iniciar la seva implementació.

15.- Instal·lació de plaques solars a l’Escola Pilar Mestres
Com a municipi, hem d'apostar per la sostenibilitat dels nostres equipaments 
municipals. La instal·lació de plaques solars a l’Escola Pilar Mestres és un pas cap 
a la reducció de la nostra empremta ecològica i l'ús de recursos renovables. Amb 
l'objectiu de posar en pràctica aquest compromís, el projecte preveu estar en fase 
d'execució durant l'any 2024.”

SEGON.- ESTABLIR que qualsevol inversió estratègica que no estigui contemplada 
en el llistat del punt anterior i que es vulgui tirar endavant durant l’any 2024 estarà 
sotmesa a la negociació entre el govern i els grups municipals.

TERCER.- NOTIFICAR l’acord als portaveus dels Grups municipals de l’Ajuntament de 
la Roca del Vallès. 

Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.- Passem a l’àrea de serveis centrals, a la regidoria....regidoria de 
serveis jurídics, el punt B-1, que és l’aprovació de l’acord i compromisos polítics 
d’inversions de l’any 2024. Si us assembla, llegeixo l'escrit que vem formular, que 
posa: En virtut de l'acord d'aprovació del pressupost ordinari de l'any 2024, signat el 26 
de febrer de 2024, on ens vam instar a acordar un pla d'inversions, tant pel 2024 com 
pels 4 anys d'aquest mandat. El present document representa la materialització de la 
primera part d'aquest compromís, reafirmant el nostre compromís amb el benestar i la 
participació activa de tots els sectors del municipi. Aquest acord recull un conjunt 
d'inversions que donen resposta a les demandes dels diferents grups municipals i a les 
necessitats de la Roca, la Torreta i Sant Agnès. Així mateix, s'alineen amb les diferents 
línies estratègiques marcades al pacte signat al mes de febrer. Amb aquest document, 
reiterem la voluntat de treballar conjuntament per construir un municipi amb més i 
millor vida social, cultural i veïnal. A través d’aquestes inversions, comencem a donar 
resposta a demandes històriques i els reptes tant per el present com pel futur del 
municipi.  Si us sembla, passarem a definir les inversions. Hem fet un powerpoint que 
les inversions no estan en l'ordre de...de l'acord, però sí que hi són totes i si us 
assembla, el passaré. Hem començat a fer un...una...una recopilació de les inversions 
en serveis bàsics i aquestes inversions serien: el projecte anual...anual d’asfaltatge, el 
clavegueram del carrer Costa Brava, la renovació de l’enllumenat públic i el col·lector 
de la Pineda. Si us sembla, passarem un per un. Fixeu-vos que al costat hi ha l'import 
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de cada...de cada projecte. El projecte anual d’asfaltatge és un projecte que la voluntat 
és fer un...una operació d’asfaltatge si pot ser anual o si no doncs cada dos anys. 
Aquest 2024 es prioritzarà la renovació de l’asfaltatge de tota la zona del barri de la 
urbanització Roca Tomba, que és la de que està a sobre del Roca Sol. També de 
l'anella que fa el carrer Hermenegil Carrera, Lluís Millet i Rambla, també inclòs el 
passatge del bosc, que és el passatge que separa els dos edificis de les Mimoses i 
que és un passatge que és municipal. I després s’han recollit també altres peticions 
de... s’han recollit peticions de grups municipals com a algunes d’asfaltatges de zones 
que estan malmeses, alguna zona de Sant Agnès, alguna zona jo crec que del carrer 
Santiago-Rossinyol, tu Dani ho saps millor, però bueno...diferents...diferents zones del 
municipi. En principi, la idea és que un cop tinguem incorporat els diners per 
aquesta....per aquests projectes d’asfaltatges, doncs quan estigui aprovat 
definitivament passada l'exposició pública i quan estiguin disponibles els diners, doncs 
acabar de fer totes les gestions de contractació i començar el més aviat possible. El 
segon punt és el clavegueram del carrer Costa Brava. Aquest és un projecte que ja es 
va aprovar en el mandat passat. És un projecte que contempla el recanvi del...del 
clavegueram des de la rotonda de l'hotel Ciutat de Granollers fins a la rotonda de...del 
Peix d'Or, i contempla el recanvi de... o sigui la renovació del...del clavegueram i 
l’asfaltatge posterior de tot el...de tot el carrer. Després hi ha la renovació del projecte 
de renovació de l'enllumenat públic. L'enllumenat públic de la Roca és un enllumenat 
que és...és molt antic, que està en molt males condicions. I en aquest projecte que 
necessitem, o sigui aprovarem... és un projecte que tenim per aquest any i necessitem 
la incorporació dels diners d'aquest projecte per tal de procedir a la seva primer 
aprovació i després licitació. És un projecte que està dividit en dues parts, una part que 
són les parts més urgents, que si no recordo malament són set quadres elèctrics i 
després n'hi ha uns altres que no són tan urgents. I per acabar, el col·lector de la 
Pineda, aquest és un col·lector que fa molts anys que està...bueno que s'ha de fer la 
connexió entre el col·lector de la Pineda i la depuradora, si no m'equivoco. I quan van 
venir els...els membres del Consorci Besòs—Tordera per parlar del conveni que 
havíem de signar per la...per fer el clavegueram del Costa Brava, es va plantejar la 
possibilitat de signar un conveni per poder fer aquesta connexió. Es va considerar que 
era una...una obra necessària imprescindible, perquè a més a més aquest....o sigui la 
no connexió d'aquest col·lector amb la...amb la depuradora provoca algun besament al 
medi, amb la qual cosa això s'ha de subsanar lo més ràpid possible. Vem considerar 
que era important doncs també portar-lo a aprovació com a una inversió important. 
Llavors hem fet un...un altre resum de les inversions en reurbanització. La primera 
seria la reobertura del passatge Espanya. Aquesta reobertura del passatge Espanya.... 
el passatge Espanya està afectat per l’envaïment de dues finques privades, requereix 
d'una intervenció per a aconseguir l’amplada de tot el carrer. L'any passat ja es va 
aprovar inicialment el projecte de reurbanització per la seva obertura 
comple...complerta i l'objectiu d'aquest any és obtenir...és obtenir l'aprovació definitiva 
del projecte i iniciar el procés de licitació de les obres. També hem de tenir en compte 
que aquí hi ha un procés d'expropiació de part d'aquestes dues finques que envaeixen 
el que seria el vial per obtenir l'amplada necessària pel vial. Per tant, aquest import 
seria doncs per fer l'obertura. En aquest import estan incloses les..., també estan 
incloses els imports de les expropiacions. I l'altre seria el projecte de reurbanització del 
carrer del Bosc que, com veieu aquí, l'import que està és l'import només per la... pel 
projecte. La idea és que el carrer del Bosc, que és un carrer del municipi que la seva 
peculiaritat és que és d’una...que té molta pendent i a més a més que porta a un 
equipament municipal important que és l'escola Bressol municipal. És un carrer que 
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els serveis no estan soterrats i que les voreres, a part de ser molt estretes, estan 
invadides... la majoria estan invaides per pals de llum, per pals d'enllumenat. I la idea 
seria re urbanitzar aquest carrer soterrant tots els serveis i donant la... l'amplitud 
necessària a les voreres per tal de que puguin accedir a un equipament tan sensible 
com és l'escola Bressol municipal. El següent plec seria les inversions en sostenibilitat 
urbana. Aquí teníem... tindríem la naturalització del pati de l'escola Mogent. Aquest 
també és un projecte de l'anterior mandat. És un projecte que el que preveu és fer una 
naturalització del que és el pati de l'escola i que, a més a més, en horari no lectiu es 
pugui obrir el pati també a l'ús públic i llavors seria unir una mica el que és el...el parc 
de la bassa del Molí amb el parc...amb el pati de l'escola Mogent que donaria servei 
doncs en horari de tardes i de cap de setmana a tota la...la població. Aquí tenim una 
inversió de 105.000 euros. I la següent inversió en sostenibilitat urbana seria la 
instal·lació de plaques solars a l'escola Pilar Mestres. A l'Ajuntament de la Roca del 
Vallès diguem que no hem iniciat encara la transició energètica dels edificis municipals 
i un dels objectius d'aquest mandat seria doncs començar a fer que tots els edificis 
municipals fossin sostenibles energèticament. I una... Bueno una proposta va ser la...la 
instal·lació de plaques fotovoltaiques a la...a la...al sostre de l'escola Pilar Mestres i 
aquesta inversió estaria...la idea seria que es pagués amb el fons incondicionat del Pla 
General d'Inversions, que pel nostre municipi son uns 160.000 euros. Fa unes tres 
setmanes hi va venir una empresa a fer una primera visita per veure doncs les 
característiques del sostre de l'escola, com hauria de ser la instal·lació i jo crec que en 
breu ja tindrem el projecte, no? D'acord. Vale. Després, les inversions en equipaments 
socials i municipals, tindríem el projecte d'espai de la gent gran que per aquest any 
2024 la idea seria poder encarregar el...el projecte d'aquest espai. Ara mateix s’està 
elaborant un pla especial perquè aquesta...aquesta parcel·la d'equipament tenia una 
qualificació d'habitatge dotacional i el que s'ha de fer és donar-li la doble qualificació 
d'equipament assistencial i d'habitatge dotacional. Ara estem en aquesta fase, 
esperem que en el ple del mes de juliol es pugui aprovar aquest pla especial i després 
amb la incorporació dels diners es podria encarregar el projecte. S'està treballant des 
de l'àrea de...de gent gran entre les persones... entre els tècnics experts en gent gran i 
també amb l'arquitecte d'inversions i també s'han anat a visitar diferents espais de...de 
gent gran del voltant del nostre municipi, per veure quines seria...quines són les 
necessitats que tenim per poder fer un projecte que s’adeqüi a les nostres necessitats. 
Després hi ha el projecte per a l'habitatge social a les cases dels mestres de la 
Torreta, que aquests diners serien per l'encàrrec del projecte. Ara mateix en...en 
aquestes cases dels mestres s'està fent una IT, una inspecció tècnica d'edificis (un 
altre cosa que l’he de mirar...), i un diagnòstic d'estructures. Estem en aquesta fase i 
també s'està treballant doncs en el...en el projecte d’aquesta...d’aquest...d’aquest 
edifici per poder-hi fer habitatge social. Després tenim el projecte de la rehabilitació de 
Can Torrents. Aquest és un projecte que es va iniciar també en el mandat passat, però 
vem tenir problemes perquè degut a la guerra d'Ucraïna hi va haver-hi un augment 
dels preus de molts materials i es va haver de...d'aturar i ara la idea és fer l'encàrrec 
doncs per fer un nou projecte i continuar amb la rehabilitació de l'edifici de Can 
Torrents per a dependències municipals. També hi ha la rehabilitació del casal dels 
joves de Sant Agnès. Ara aquest...ara mateix en el casal dels joves de Sant Agnès 
també s'està fent un diagnòstic d'estructures i un diagnòstic de plagues, perquè 
sembla ser que el que és tota l'estructura del sostre, que és una estructura de fusta, 
està afectada per carcoma, que no sé si es diu així en català, per tèrmits, i s'està fent 
aquest diagnòstic. I llavors aquí els diners tenim per poder fer...o sigui pel projecte i 
per poder fer també la...l'execució. La rehabilitació de la terrassa del casal dels joves 

Segons la llei 39/2015 del procediment administratiu podeu accedir a la següent url que l'indiquem per verificar aquest document

Codi Segur de Validació 6dad537b1b72453ebf2b38eec0461aaf001 Data document: 23/05/2024

Url de validació https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

Signatura 1 de 2

MARTA PUJOL
ARMENGOL

05/09/2024 ALCALDESSA

Signatura 2 de 2

Xavier Rodíguez
Martínez

05/09/2024 SECRETARI

https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027


C. Catalunya, 24
08430 La Roca del Vallès

Tel: 93 842 20 16
ajuntament@laroca.cat 

www.laroca.cat

de can, de la Torreta. Aquest és un projecte, s’ha encarregat el que seria el projecte 
s'ha encarregat mitjançant un recurs de la Diputació i ara mateix aquí s'està fent 
també, s’està estudiant la viabilitat de fer aquesta...aquesta obra perquè, com tots els 
companys sabeu, hi havia una discrepància entre... el centre cultural de la Torreta està 
edificat en una zona verda i les zones verdes contemplen que es pugui edificar un 5% 
de tota la superfície es pugui edificar. Sembla ser que quan es va... la primera vegada 
que es va intentar fer aquesta...aquesta rehabilitació de la terrassa sembla ser que 
superava aquest 5% i ara s'està fent un estudi per part de...de l'arquitecte d'inversions 
per veure realment quina és la situació. La setmana que ve hi haurà ja l'informe fet. I 
l'última part seria l'adquisició d'un dron per a usos policials i municipals. Aquest és un... 
Ho llegiré perquè és molt llarg: aquest projecte consisteix en l'adquisició d'un dron per 
a una àmplia gama de funcionalitats destinades tant a usos policials com a municipals. 
Aquesta eina podrà ser utilitzada per donar suport a dispositius policials en situacions 
com robatoris, controls de l'accés motoritzat al medi natural i recerca de persones en 
entorns boscosos. A més a més, l'aparell podrà ser una eina per als serveis 
municipals, com ara suport de l'àrea de comunicació per captar imatges aèries 
d'esdeveniments esportius o culturals i per als serveis tècnics per avaluar l'estat de les 
teulades o valorar l'eficiència energètica dels equipaments municipals cercant fugues 
de calor. L’objectiu per aquest any 2024 és adquirir el dron i proporcionar la formació i 
titulació homologada necessàries per al seu pilotatge a diferents tècnics municipals. 
Després tenim inversions en equipaments esportius, que seria la renovació de les 
pistes dels pavellons nou i vell, seria a la renovació dels...de la pista doncs que és de 
cautxo, de PVC, tant del pavelló nou com del pavelló vell i la remodelació de les pistes 
de pàdel de Santa Agnès. Aquestes pistes de pàdel actualment no compleixen amb la 
normativa actual competitiva, per tant, no s'hi poden fer competicions oficials i, a més a 
més, són unes pistes que ja fan molts anys que estan construïdes i que s'han anat 
deteriorant i la idea seria homologar-les perquè s'hi poguessin fer doncs competicions. 
Altres inversions seria l'espai d'entitat, l'espai d'entitats ara mateix s'ha fet un procés 
participatiu per veure quines necessitats tenen les diferents entitats del municipi i 
quines són per...per fer el disseny d'aquest espai i, a més a més, està sotmès també a 
la...a... la...al debat i de la deliberació de la taula paritària. Després tenim l'espai jove 
de la Roca del Vallès que també s'ha fet el procés participatiu, el Molí de Sant Agnès 
de Malanyanes que també s'ha fet un estudi de...de plagues i d’estructures. I la 
rectoria vella, que la rectoria vella també s'ha...s’ha encarregat al projecte. Estem en 
aquesta fase. Llavors, hem fet una mica de....d'impact...de... un diagrama per veure 
l'impacte...la repercussió econòmica que tindrien l'any 2024, el que fa a la seva fase 
d'execució. Els encàrrecs de projecte ascendeixen a una mica menys de 500.000 
euros i el que serien les licitacions o execucions dels projectes ens aniríem gairebé a 
4.500.000 d'euros. I a la següent, veurem una mica per...per línies estratègiques, pels 
serveis bàsics, com veureu, ens anem gairebé a 4.000.000 d'euros. Aquí aniríem a 
la... al clavegueram del carrer Costa Brava, parlaríem de la connexió del col·lector de 
la Pineda, parlaríem dels asfaltatges i a l'enllumenat públic, que només l'enllumenat 
públic són més de 2.000.000 milions d'euros. El clavegueram del carrer Costa Brava 
és 1 milió i alguna cosa més, més els 200.000 i pico euros del...del col·lector de la 
Pineda i uns 700.000 euros d’asfaltatges. Després aniríem a les reurbanitzacions, que 
serien els 400.000 euros de la...del passatge Espanya i després, quin era l'altre...? El 
contracte de.... exacte, el projecte del carrer del Bosc. Pel que fa a la sostenibilitat 
urbana, doncs anem a uns 250.000 euros, aproximadament. Els equipaments socials i 
municipals anem a una mica més de 600.000 euros i els equipaments esportius doncs 
no arriba a 500.000 euros. Una mica això és perquè després veurem en la 
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incorporació de...de romanents, a l'explicació de la incorporació de romanents ho 
explicarem més detalladament, però una mica perquè tinguem una imatge gràfica que 
de vegades ens ajuda a tenir una...una visió més senzilla, doncs seria això. Pel que fa 
a l'explicació d'aquest punt, bueno, dir que jo crec que és un bon...és un bon acord. És 
un acord que...que jo crec que recull projectes de tots els grups municipals. Són 
projectes que són necessaris pel municipi i la veritat és que...bueno, ens hem de 
felicitar, si és que l'aprovem, tots els grups municipals per haver fet aquesta feina i 
poder tirar endavant aquests projectes tan necessaris pel municipi. Per part meva no 
en tinc res més, passaré la paraula als altres grups municipals. Dani?

Sr. Martín.- Buenas noches a todos. A ver, la explicación ha sido bastante amplia, por 
lo tanto, yo intentaré ser muy breve. Como bien dice el preámbulo del…del escrito, 
esto es un convenio político entre el acuerdo de cuatro fuerzas políticas. Nosotros en 
este acuerdo creemos que está bien reflejado un 90% o más tal vez de lo que necesita 
este pueblo, pero nosotros no nos sentimos ni obligados, ni nos sentimos vinculados a 
este acuerdo político. Cuando ya pasó la primera vez como justificación para aprobar 
un presupuesto ordinario, nosotros ya dijimos que no. Estamos de acuerdo en la 
mayoría de las inversiones, pero estas inversiones tendrán que pasar por plenario y 
entonces ahí nosotros a las que creemos que son necesarias y que son buenas para 
el municipio tendrán nuestro apoyo, pero evidentemente hay otras que evidentemente 
no. Habéis conseguido un acuerdo mayoritario. Creo que la primera vez que pasó en 
un documento parecido solo hubo dos votos negativos que fue el…el mío y el del 
compañero que suele no venir y por lo tanto seguimos pensando lo mismo, eh. 
Creemos que evidentemente es una carta a los Reyes Magos que son inversiones 
muy necesarias para este pueblo, algunas muy necesarias para este pueblo y otras, 
no tanto. Simplemente es esto, nuestro voto será abstención.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, Dani. Senyor Fortí.

Sr. Fortí.- Sí, gràcies, senyora alcaldessa. Sí, és cert el que diu el company Dani que 
és un document polític i per això el portem aquí perquè sigui visible de totes, totes per 
tot el municipi i per tota la gent i perquè es pugui conèixer en més profunditat i saber 
realment durant aquest període del 2024 que és el que...el que es vol fer i que és el 
que s'ha arribat a acordar de manera majoritària, no? entre aquests quatre grups i els 
que s’hi vulguin afegir si s’escau, està clar. I que quan arribi al plenari doncs votar 
doncs els diferents projectes, doncs evidentment serà el moment de que cadascú, 
cada grup ha de dir la seva. Nosaltres tenim dos dubtes, dos temes amb dos punts de 
tots els que ha dir i explicat l'alcaldessa. Un és el tema de...el tema de les energies 
renovables que es fa, si no me'n equivoco, sembla que és el fons incondicionat, si no 
m'equivoco, que és de 160.000 euros i que s'utilitzarà per començar a posar peu a tot 
lo que són els edificis municipals en aquest cas en l'àmbit de plaques fotovoltaiques 
que...que...que és una bona notícia. Tot i així, en aquí nosaltres vem presentar una 
proposta, com bé saben tots...tots vostès, en el cas d'ampliar aquesta opció si s’escau, 
per part de el...la econòmicament si és viable, doncs de fer el refugi climàtic al sector 
de l'escola Pilar Mestres i que uneixi amb tot lo que és el centre de la Roca. Un refugi 
climàtic, es coneix com a refugi climàtic, a veure si ho sabré explicar prou bé... Sí, el 
verd, el blau i el gris, no? Bàsicament, són uns espais on siguin de menys risc per les 
persones en moments en què les temperatures o qualsevol efecte que pugui tenir a 
nivell climàtic doncs provoqui que es necessiti doncs punts d'aigua, llocs de confort 
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mínim i zones d'ombra i espais que estiguin en condicions com perquè es puguin 
quedar en allà refugiats de la climatologia, no?. Aleshores, doncs la nostra idea és que 
doncs poder fer possible que en aquest mateix centre que creiem que per dimensions i 
per tot plegat doncs intentar que pugui ser factible. Aquesta setmana nosaltres hem 
rebut resposta per part del govern en una instància en la que ens deien això, que 
esperem que econòmicament sigui viable i es pugui aprofitar doncs per ampliar aquest 
fet de poder-ho fer refugi climàtic. L'altre, o sigui, aquest tema, doncs entenem que no 
serà cap problema a l'hora de l'aprovació. L'altre tema que no tenim tan clar i és que 
hem entrat a debat amb quines són les prioritats dins de lo que és el material operatiu 
o els...o tot el que és o envolta la policia local. El fet del tron, si és necessari o no és 
necessari aquest any. Aleshores, que hem estat parlant aquests dies, hem discutit, 
que fins i tot avui li deien a l'alcaldessa que al final arribarem a última hora i encara no 
sabrem ben bé què hi diem al respecte. Hem estat valorant quines són les prioritats 
per a nosaltres des del nostre punt de vista com a grup municipal dins de lo que és el 
cos policial. I nosaltres entenem que és molt més interessant en aquests moments 
prioritzar un espai per un dipòsit municipal que no una adquisició d'un aparell com és 
el dron. Aleshores, en aquí sí que tenim aquestes diferències a l'hora de la signatura 
d'aquest document amb tot el que s'ha plasmat aquí per part dels diferents grups i tot 
lo que ha aportat tothom per tirar-ho endavant durant aquest 2024 . És això.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, senyor Fortí. Senyor Gil?

Sr. Gil.- Sí. Al final, lligat a...al tema del dron i de la policia local, nosaltres fa mesos 
vem entrar unes instàncies. Ahir se'ns va respondre la del...la del dron. Sincerament, 
els hi he de dir que el dron...

Sra. Alcaldessa.- La del radar.

Sr. Gil.- Perdó, del radar. Nosaltres vem lligar el tema del dron amb el tema del radar 
perquè enteníem que era una compra que s'havia fet en el mandat anterior i que no se 
li havia donat la utilització fins a aquesta campanya que s'ha...s’ha dut a terme ara i 
que per tant, enteníem que no era un tema tant prioritari. Nosaltres se'ns ha respost la 
instància. Sincerament, no l'hem estudiat i per tant no sabem si la...si la informació és 
tota la que es demanava. I després sí que és veritat que ja fa bastants mesos, això ho 
porta la Yolanda Guarinos i ara no hi és i per tant no sé dir la...la data, però fa molts 
mesos que vem parlar de diverses consultes sobre material operatiu de la policia, 
entre ells les...les motos, de saber quin estat estaven i què calia fer per d’ això.... i 
també de si tots els agents tenien els...les armilles...les armilles antibales i en aquell 
moment sabíem que hi havien agents femenines que no disposaven de l'armilla 
femenina i la diferència és evident és una...una...una protecció diferent. No, no, la 
forma és diferent i que per tant enteníem que haguessin de fer servir l'estàndard 
d'home doncs no era l’adient. Com tampoc vem tenir resposta, doncs nosaltres ho 
lligàvem a que creiem que això no era una urgència, de fet tampoc havia sortit en 
les...en les reunions no s'havia parlat en les reunions anteriors sinó que va sortir en el 
llistat això del dron. Llavors nosaltres vem fer la petició en dues ocasions que el dron 
nosaltres no el veiem bé. També vem parlar en unes anteriors que sí que havíem fet i 
que estava en un llistat genèric, que era per exemple l'adquisició de les carrosses de 
reis, després de...del que va passar en la darrera edició i que creiem que el que no 
podíem tenir era el que era històric i que sempre havíem dit no passa res, no passa 
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res, fins que un dia ha passat i que havíem de prendre doncs mesures i que...i que 
féssim servir les possibles adquisicions o compres de material. I després, per exemple, 
també parlàvem doncs de fer una...una actuació per exemple davant de Can Torrens 
per resoldre el problema de que quan plou, ai perdó Can tàpies he dit Can Torrens i 
volia dir Can tàpies. Aquestes coses són d'aquestes que fan que nosaltres anirem a fer 
un vot que sincerament doncs comencem a...a patir una miqueta per això. Quan vem 
parlar també de...de la possibilitat d'enumerar o de buscar un ordre en aquesta...en 
aquesta realitat, doncs també....també se'ns fa diferent i és perquè per exemple en 
aquí doncs ens arribaven unes pistes de pàdel, però les pistes de pàdel de Sant Agnès 
ens enteravem que ja estava feta una part de la feina i se'ns explicava diguem-ne com 
una miqueta a toro passat. Llavors, bueno, estem en la situació de si...si hem de fer 
política i fer com deia el company Dani Martín de...de seguir donant suport o què 
fèiem, sincerament. Llavors, evidentment, com deia el Dani mateix hi hauran 
inversions aquestes que s'hauran de portar en el ple i s'hauran de votar, llavors si 
veiem que no se'ns fa cas el nostre vot pot canviar molt, o sigui, pot passar de ser 
positiu a fins i tot ser negatiu i també dir doncs que per exemple el dron si s'aprova 
això serà una adquisició bastant fàcil de fer perquè com és un menor, com és una 
contractació menor etcètera... etcètera, el govern podrà fer-ho, però jo crec que de 
moment portem dos...dos grups que parlem que no veiem que sigui necessari, que 
creiem que hi ha altres prioritats per la nostra policia local i que....i que també posem 
en dubte la seva utilització, perquè així com parlàvem de...de fuites de calor, parlàvem 
d’això,  també sabem que aquest tipus de dron podria servir, per exemple, ara s'aixeca 
la restricció o sembla que s’aixecarà una part de la restricció per la sequera però per 
exemple podria servir per controlar doncs les...les piscines que s'estiguin omplint, però 
també dubtem de que si després no hi ha la voluntat política de fer-ne ús perquè fer 
servir el dron per depèn quines coses és impopular, doncs això també ens pot 
comportar que no s'utilitzi perquè els altres puguem pensar que és important i per tant, 
doncs per això els dèiem, creiem que és un tema que s'ha de parlar més, s'ha de 
valorar més i aquí ja els hi dic d'altres coses podem estar d'acord o més o menys de 
com...de com ho posarem. Dintre d'aquest llistat evidentment surten coses que ja 
s'havien treballat i que s'havien... [s’interromp el so] evident com no pot ser d'una altra 
manera haurem de tirar endavant i per això els hi diem en aquest [s’interromp el so] ... 
Ara? però si que els hi diem: creiem que tot això s'ha de parlar més. I havíem agafat 
un compromís de parlar, ens veiem moltes vegades, però després no parlem de depèn 
de quines coses i ho veurem després en un punt posterior doncs que també ens ha 
tornat a passar, no? que s'arriben les coses a la proposta de ple o a la proposta 
de...de la proposta de ple sense haver-les... sense haver-les parlat i creiem que això 
no és una bona manera de treballar-ho. Gràcies

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, senyor Gil. Senyor García-Lorenzana.

Sr. Garcia.- Gràcies, senyor alcaldessa. Aquest és un acord que concreta una part de 
l'acord polític que vam signar fa unes setmanes en aquesta mateixa sala de plens i 
que com bé han dit els companys que ens han avançat, doncs concreta les inversions 
que s'haurien de tirar endavant en aquest any 2024. Fa gairebé un any que es van 
celebrar les eleccions municipals i nosaltres vam adoptar una política de mà estesa 
cap al govern i hem treballat molt i molt intensament durant 12 mesos, pràcticament 12 
mesos, perquè es poguessin concretar moltes coses en aquest...en aquest 
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Ajuntament. Començant per l’aprovació del cartipàs i els sous dels membres del 
Consistori, continuant per tota la feina que vam fer perquè es pogués aprovar les 
ordenances fiscals, continuant a més amb tota la feina que vam fer perquè es pogués 
aprovar el pressupost municipal i ens vam fer un fart de presentar propostes per escrit, 
que espero que no se m'emprenyin la resta de membres del Consistori, però som l'únic 
grup que ha presentat totes les propostes per escrit reiteradament, revisadament, 
contínuament presentem propostes per escrit. També aquest...aquesta proposta 
política i aquest compromís que passa avui pel...pel plenari és en part també obra 
nostra, però clar tot té uns límits. Nosaltres hem posat per la nostra part tota la nostra 
bona voluntat, però creiem que aquesta bona voluntat no ha rebut la resposta que 
hauria de rebre per part del grup que està al govern i aquesta setmana, aquesta 
setmana que avui estem a dijous, ha estat una mostra d'aquesta situació. Dimarts a 
les 7 de la tarda es va convocar una comissió antifrau. Nosaltres vam comunicar, ja fa 
més d'una setmana, que el dimarts 7, a les set i mitja de la tarda faríem un acte polític 
a la Torreta. La comissió antifrau es va fer sense la presència del PSC. Al mateix 
temps, s'havia convocat una comissió de festes de la Torreta, nosaltres fèiem l'acte a 
l'auditori del centre cultural, a Can Tàpies es va convocar a les 8 de la tarda. Després 
ens trobem que ens assabentem per la premsa que la setmana que ve, el dimarts a les 
4 de la tarda, hi ha un ple de meses electorals que es va convocar primer a les xarxes 
socials, sense parlar amb cap grup d'aquest Consistori. I finalment avui, on passen a 
més a més d'aquest acord més polític, passen tres temes econòmics molt importants, 
ens assabentem que no hi serà present la regidora responsable d'aquest tipus. Clar, 
aquesta situació ja crec que ha sobrepassat totes la...tota la paciència que pot tenir un 
grup polític. A més a més amb una altra...amb una altra qüestió afegida, perquè no 
vam dir res perquè pensàvem que no s'havia de bloquejar el municipi pel fet de que hi 
hagués convocades unes eleccions autonòmiques que evidentment no ens afecten 
estrictament a la tasca...a la tasca municipal, per la qual cosa no vam dir res de que se 
suspenguessin totes les reunions que hi havia convocades, que es suspengués aquest 
ple per un fet molt senzill, perquè la senyora alcaldessa és candidata a les eleccions 
autonòmiques. Ara em dirà que va a la penúltima de la llista, és cert, però és 
candidata. De tots els que seiem en aquesta...en aquest plenari és l'única candidata a 
les...a les eleccions autonòmiques. No vam voler bloquejar el municipi per aquesta raó, 
però clar amb vista del que ha passat al llarg d'aquesta setmana ens plantegem molt 
seriosament de que ens vam equivocar, que hauríem d'haver fet tot el possible perquè 
suspenguessin totes les activitats municipals, totes les reunions de l'Ajuntament a les 
quals l'oposició no hi assisteix, pel fet de que hi ha una persona que és candidata i a 
més a més és l'alcaldessa que és candidata a unes eleccions autonòmiques. Miri, 
nosaltres hem fet tots els esforços possibles durant un any i nosaltres avui complirem 
amb els nostres compromisos signats i votarem favorablement tant el compromís 
polític com a la incorporació de romanents, però els hi torno a repetir perquè ja ho he 
dit més d'una vegada en reunions més privades i també en aquest plenari. S'han de 
cuidar les formes i vostès no cuiden les formes. Perquè després les coses s'han de 
passar per aquest plenari i vostès voldran que tinguem la bona voluntat d'aprovar els 
temes i d'aquesta manera els temes no s'aprovaran com a mínim amb el vot favorable 
del PSC. Perquè segons m'han explicat, jo no vaig assistir, no vaig poder, vam anar a 
una taula paritària d'entitats pràcticament sense saber ben bé a què anàvem, com a 
mínim crec que puc parlar per tots els grups de l'oposició. Quan és un tema complex i 
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enrevessat on hauríem de tenir com a mínim els partits que estem representats en 
aquesta taula, hauríem de tenir un posicionament mínimament. Però tot es fa a corre 
cuita i després es fan notícies a VOTV. Crec i els hi torno a repetir, val més fer tres 
coses bé que deu malament i vostès amb els grups de l'oposició concretament amb el 
grup del PSC, sento dir-los-hi, però ho estan fent molt malament. És a dir, hem posat 
feina, hem posat interès, hem posat capacitat moltes vegades de negociació amb la 
resta de grups amb les quals vostès no hi parlen gaire, però crec que ja hem arribat al 
cup. Nosaltres complirem els acords que tenim signats, però a partir d'ara el que els hi 
demano és que canviïn d'actitud i els hi torno a repetir, no és el mateix fer l'anunci i 
després intentar negociar, que negociar i quan tenen un acord fer l'anunci. I vostès 
continuen fent els anuncis quan no tenen les coses lligades i això no pot ser. Bueno sí 
pot ser, poden seguir fent-lo, ja veurem què passa quan aquests temes hagin de 
passar per aquest foro que és el...que és el plenari. Nosaltres també tenim dubtes, el 
tema dels drons i aquestes coses amb el...amb aquesta...aquest llistat d'inversions, 
però hem fet, hem donat la confiança de que si el govern diu que aquest, continuo amb 
l'exemple del dron, que el dron és necessari, fem confiança de que realment sigui 
necessari que se li donarà un ús més que correcte. Però també el que demanem és 
que es tingui en compte altres elements importants en política que són les formes i les 
formes de moment no són bones. I ja dic, aquesta setmana ha estat una setmana molt 
significativa de com no han de fer vostès les coses, tinguent en compte el context i 
torno a dir, tenint en compte que l'alcaldessa és candidata en aquestes eleccions. Ara 
jo podria ser molt malpensat i li dic ara l'ha gravat ha fet el gran discurs sobre les 
inversions, això sortirà una notícia, bueno, a veure no sé. Igual una altra gent l'estaria 
denunciant a la Junta Electoral, cosa que evidentment no farem perquè no anem per 
aquí, però s'han de cuidar aquestes formes perquè la política no és únicament intentar 
tirar endavant coses, també és com gestiones les formes no únicament amb els grups 
de l'oposició, també amb els veïns, amb les entitats i amb tothom, però sobretot amb 
els grups de l'oposició perquè ho torno a repetir aquí una altra vegada, perquè crec 
que a vegades sens oblida, els representants de la voluntat popular som els que estem 
asseguts en aquesta taula i crec que això s'ha de respectar per la gent que ens va 
votar i també per la gent que no ens va votar, però això s'ha de respectar i s'ha de tenir 
present. Personalment a nosaltres que ens facin aquestes coses em dona igual, però 
nosaltres representem a una sèrie de veïns i veïnes d'aquest municipi que ens han 
donat la seva confiança i també es mereixen respecte a través nostra i a través del 
nostre partit polític, de la mateixa manera com mereixen tota la resta de grups polítics 
d'aquest plenari i jo crec que això l'han de cuidar i l'han de cuidar més i ara ja ha 
passat pràcticament un any des que vam resultar...vam resultar escollit tots i es va 
formar govern i crec que ja és hora de que ho comencin a aplicar, perquè no és la 
primera vegada que els hi dic, no és la primera vegada que li diem que d'aquesta 
manera no es fan les coses. I ja li reitero la nostra voluntat està arribant bastant al seu 
límit. Gràcies

Sra. Alcaldessa.- Moltes gràcies. Primer de tot Dani Martín gràcies per la teva 
explicació i la teva coherència. Tindrem l'oportunitat de portar aprovació els diferents 
projectes i llavors doncs potser d'un amb un aconseguirem que algun ens votis que sí. 
[riure] Que estic segura que si és bo per al municipi no...no hi haurà cap dubte. Pel que 
fa el senyor Fortí, bueno, en principi pel que ens van dir els de la...l'empresa que va 
venir a fer la primera inspecció jo crec que amb els 160.000 euros aproximadament del 
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fons incondicionat hi haurà suficient per fer l'actuació a la...al sostre de l'escola Pilar 
Mestres, llavors, si hi ha excedent de diners podem valorar doncs quines actuacions 
es poden fer doncs per acabar de....de fer aquest refugi climàtic. Pel que fa al tema 
que compartiu tant....bueno jo crec que tots tres una mica el dubte de...del dron 
policial, jo no sé si...si el senyor Valls, regidor de...de seguretat ciutadana vol dir-hi 
alguna cosa.

Sr. Valls.- Bueno en aquest punt bàsicament el que hem de defensar és que com 
totes les altres administracions de seguretat i protecció civil hem d'avançar, hem 
d'evolucionar, hem de modernitzar-nos. Molts altres ajuntaments ja disposen de drons 
per serveis municipals i també policials. Els mossos en tenen ja molts, els bombers 
també, els agents rurals també, crec que hem d'aprendre una miqueta del que ens ha 
anat passant als anys anteriors que hem anat una miqueta a remolc de l'evolució 
de...de totes les policies i en aquest cas pues està en aquest gruix de...d'evolució 
que...que tenim al nostre entorn. Pel que fa a la renovació de...de material, per 
exemple el mandat passat en referència amb el que comentava l'Albert, ja es va fer 
una sèrie d'incorporacions de material any rere any, en la que es van renovar totes les 
armilles antibales, es va renovar també tot el material personal, el cinturó, les fundes, 
es van comprar moltes coses. Per lo tant, crec que ara estem en una situació que 
poden haver-hi...poden haver-hi alguns petits desajustos que amb el pressupost 
ordinari d'incorporació de...de bens fungibles podem anar reposant i aquí en aquest 
cas crec que estem en una situació diferent perquè és una inversió extraordinària amb 
una finalitat concreta. Jo per part meva i veient una miqueta quina és l'evolució 
dels...dels cossos policials hem d'anar cap aquí, ens servirà per moltíssimes coses i 
bàsicament jo crec que el...el pilar fonamental és això, no? de que com a policia local 
ara estem en una...en una posició crec que bé, però no podem perdre el tren, no?, 
hem d'anar una miqueta en consonància amb tot l’entorn i per tant, jo defenso i 
defensaré moltíssim que aquesta és una incorporació que s'ha de fer, s’ha de fer ara, 
si no la fem ara, tard o d'hora més endavant ho haurem d'acabar fent perquè serà el 
que més o menys tothom tindrà i això, que jo crec que per tots els companys de la 
policia local i pels serveis que puguin realitzar cap a la ciutadania pues és una 
adquisició molt favorable.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, senyor Valls. Pel que fa, senyor Gil a...a la seva... al seu 
comentari respecte a les carrosses, té raó. Jo crec que no hi haurà cap problema 
perquè quan tinguem una primera...Jo em sembla que hi ha una reunió ja convocada 
amb la comissió de Reis, perquè tampoc tenim ni idea de quin import pot tenir 
un...un...com es diria això? un enginy d'aquest, si ha de ser autopropulsat, si no. 
Llavors, un cop tinguem valorada econòmicament no crec que hi hagi cap problema 
per portar un punt al plenari i entre tots doncs portar a aprovació la incorporació 
d’aquests diners per poder fer front a la compra d'aquestes carrosses. És cert que 
vostè en una de les reunions que vem tenir per parlar d'inversions va fer esment 
aquest tema i jo crec que no s'ha posat perquè no sabem de quin mal hem de morir, 
que diríem, llavors quan sapiguem una mica l'import de...de que necessitem per fer 
aquesta compra llavors podrem fer la incorporació. Pel que fa al comentari del senyor 
García Lorenzana, primer de tot posar en valor la feina que s'ha fet no només en 
aquest acord plenari sinó en d'altres que...que hem portat i que hem aprovat. És veritat 
que el seu grup municipal treballa activament doncs per trobar consensos i per crear 
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documents i que porta les coses molt ben...molt ben documentades, molt ben 
redactades i propostes molt ben fetes. Jo agraeixo i la veritat és que s’ha de posar en 
valor aquest...aquest fet. És veritat que l'acord de ple, a l'escrit nosaltres en vam fer 
un, vosaltres veu fer unes esmenes i després vem acabar consensuant-lo. Pel que fa a 
la resta, potser sí que fallem en algunes coses i avui he parlat amb...he parlat per 
telèfon amb vostè perquè li he enviat un whatsapp i li he dit bueno avui com que vas 
votar que sí a....a la comissió informativa, no crec que hi hagi problema i tal i m’ha...i la 
seva resposta ha estat: “després del que ha passat aquesta setmana, ens ho poseu 
molt difícil.” i clar jo m'he quedat una mica sorpresa perquè la veritat és que no tenia... 
no he sigut conscient del que havia passat aquesta setmana més enllà de la 
convocatòria del ple extraordinari de la setmana que ve per les meses electorals, que 
el senyor secretari em va dir s'ha de convocar el ple, dic, quan vam fer l'últim? un 
dimarts a les 4. Dic, pues convoquem-lo el mateix dia. Cert ha sigut...va ser una 
decisió presa així i no ho vem comentar, amb això accepto. Però el tema de la 
comissió de festes de la Torreta, després li he passat la documentació, va haver-hi una 
reunió de cultura el dia 19 de març on es van acordar totes les...totes les comissions 
de festes que es farien i la comissió de festes del dia 7 de maig estava...estava 
planificada des del mes de març. Sí que és veritat que la...la...la tècnica de cultura va 
convocar la reunió el dia 2, o sigui en una setmana d’antelació, però jo crec que aquí 
digui per falta de tacte o per... bueno, al final els actes electorals que fa cada partit 
doncs els...jo sabia que hi havia un acte aquesta setmana, va ser dimarts, 
dimecres...jo tampoc no controlo aquestes coses, bueno ha coincidit. No hi ha hagut 
mala fe per part nostra. Em sap greu. Demano disculpes i no puc dir més perquè no hi 
ha hagut cap mena de mala intenció ni cap segona...segona intenció, disculpi. I pel 
que fa la comissió antifrau, doncs la comissió antifrau és una comissió que com 
bueno...els...hem de fer un...un pla...un pla antifrau es diu? Un pla antifrau per poder 
acollir-nos a les subvencions de les Next generations que són unes...unes 
subvencions que tenen una...uns requisits de documentació i de compliment de 
diferents requisits per part de l'Ajuntament i un d'aquests és aquest pla antifrau, llavors 
ens hem de posar en marxa perquè si demanem alguna...alguna subvenció Next 
generations, com a mínim puguem acreditar que hem començat tot el procediment per 
tenir aquest pla antifrau. Vem convocar aquest dia, tampoc feia falta crec que no 
perquè no era...no es votava res, sinó que era una primera explicació per part de...de 
una tècnica de la casa de què consistia aquest pla antifrau. Jo crec que la 
documentació se'ls hi ha enviat a tots els grups municipals i es tractava d'això. Sí que 
és veritat que vist com ho explica vostè, doncs potser sí que podíem haver canviat al 
dimecres, jo en aquí no puc més que dir, ho sento no..., però jo també li vull dir, que 
quedi clar davant de tothom, que no ha estat fet amb mala fe i que no ha estat fet amb 
cap mala intenció. I pel que fa al ple, pues a mi en principi des de serveis jurídics 
de...de la casa no se m'ha indicat de que no es podia realitzar aquest ple pel fet de 
que jo sigui candidata, jo crec que avui, vull dir... no farem pas cap meeting aquí 
de...de les eleccions del dia 12. Agrair sobretot la voluntat de tots els grups polítics, no 
només de tots els que heu parlat i de totes aquestes eleccions que heu parlat de...de 
poder tirar endavant aquestes inversions, que són unes inversions que són bones pel 
municipi, algunes d'elles es podran fer, o sigui estem ja en una fase final com són 
aquestes que hem parlat de....de la...del clavegueram de la Torreta, de la connexió del 
col·lector de la...de l'asfaltatge i llavors d'altres que estan en un procés més inicial i 

Segons la llei 39/2015 del procediment administratiu podeu accedir a la següent url que l'indiquem per verificar aquest document

Codi Segur de Validació 6dad537b1b72453ebf2b38eec0461aaf001 Data document: 23/05/2024

Url de validació https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

Signatura 1 de 2

MARTA PUJOL
ARMENGOL

05/09/2024 ALCALDESSA

Signatura 2 de 2

Xavier Rodíguez
Martínez

05/09/2024 SECRETARI

https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027


C. Catalunya, 24
08430 La Roca del Vallès

Tel: 93 842 20 16
ajuntament@laroca.cat 

www.laroca.cat

que només és tenir els diners per encarregar el projecte. És veritat que s’hauran d’anar 
aprovant una per una els projectes, per tant aleshores encetarem un nou debat a nivell 
plenari, però que avui es pugui portar endavant aquesta aprovació d'aquest...d’aquest 
acord, la veritat és que jo crec que és un pas endavant bo i que ens n'hem de felicitar 
a tots. Moltes gràcies. Teniu alguna cosa més a dir?

Sr. Gil.- Jo...jo com el senyor regidor... podem estar d'acord amb què podem estar o 
no volem quedant-se enrere respecte a altres municipis... [el micròfon no funciona: no 
se sent]....A veure per la cavalcada de reis que és el dia que les necessitem perquè 
necessitem més agents movent-nos, no surten perquè no estan en condicions, per tant 
si sabem que necessitem tenir motos per aquest municipi o quan parlem de que a la 
temporada d'estiu es podria donar el servei amb motos, però [el micròfon no funciona: 
no se sent].... això és una inversió que també podríem parlar entre tots els grups. I que 
no sigui una decisió del regidor que depèn o del govern que decideix que ha de ser el 
dron i no una altra eina. També hi havia fa temps la possibilitat d'adquirir una escopeta 
anti-drons, no sé com es diu, però és un bitxo que el vem veure vostè i jo, el senyor 
Xavier del Villar també hi era, el... l'Albert Bassa. Sí, és una escopeta, forma 
d'escopeta, que enfoques un dron i el fas baixar a terra. Això es donava perquè hi ha 
gent que fa servir drons amb mals usos i aquests drons amb mals usos, per exemple, 
els podria estar fent servir algú que vulgui intentar entrar a robar una casa. I això pot 
ser molt efectiu. O algú que estigui fent fotografies a gent que està prenent el sol a 
casa seva nuus o etcètera, etcètera. I això també és una adquisició que ens posaria 
davant d'això. Els mossos d’esquadra en tenen. Això s’utilitza, per exemple, als camps 
de futbol, a zones, depèn de qui visqui en una zona residencial, per exemple. Si...si la 
setmana que ve hi ha algú que ha guanyat unes eleccions i no sé què, i resulta que 
per motius de seguretat no es pot volar cap dron a prop de casa seva, els Mossos 
d'Esquadra tindran un element d'aquest tipus per fer-ho. Per tant, entenem que 
aquestes coses són les que s'han de parlar i no trobant-ho així. Respecte a lo que em 
comentaven de les carrosses de reis, és cert i, evidentment, vostès tindran la reunió 
amb la...amb...amb la gent que ho ha de...que ho ha de... que les ha de fer servir. 
Nosaltres al final el que parlàvem és de que sigui el que sigui hem de fer alguna cosa, 
perquè no ens pot tornar a passar mai més el que ja ens va passar i que ara no podem 
fer certes coses per...per la impossibilitat d'utilitzar-les, i el que dèiem és que s'havia 
de posar com a una prioritat, creiem nosaltres. Altres coses sortia que no hi havia uns 
diners destinats, una quantitat, o sigui en el document que vostès ens presentaven no 
hi havia una quantitat exacta i per tant posàvem el que volíem fer, però no teníem 
l'import. Això sortia. Per tant, nosaltres l'altre dia ho vem dir, que això també hauria 
de...hauria de ser-hi. Llavors, nosaltres no tenim problema, però el que sí que entenem 
és que hi ha algunes coses que encara que s'aprovin no s'haurien de tirar endavant 
sense tornar a parlar amb els grups polítics, sincerament. I a partir d’aquí, cadaú de 
nosaltres ha de tenir doncs aquestes coses i hem de tenir clars que...que hi ha coses 
que...que...que són certes i...i...i evidentment cadascú pot...pot canviar de....de 
paraula. El senyor...el senyor Paco García Lorenzana ens explicava de la reunió que 
vem tenir amb la mesa de...de paritària. Bé, en allà van sortir uns temes. Hi han temes 
que al final, els que ens hem presentat en aquí, hem presentat per escrit les nostres 
voluntats. I Esquerra va dir que seria l'antic ajuntament, ai, a l'antic escorxador, però 
és que Junts també ho va posar i està posat per escrit. No és una...no és una cosa... 
Per tant, el posicionament de vostès respecte a aquest espai és l’antic escorxador 
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posat per escrit i per tant, després, si es canvia d'opinió, vostès ja s'hauran d'explicar, 
però s'hauran d'explicar tant a la gent que els ha votat sabent això com a nosaltres, 
perquè tenim clar que vostès han de defensar això, encara que després no ho facin. I 
després un comentari a nivell personal de...d'això: a la mesa paritària, tot i que els 
regidors que van assistir-hi, les regidores que van assistir-hi, no van obrir boca, 
estaven en una mesa paritària, que en principi només hi han d'haver els representants 
de...de les entitats i els representants polítics, el que li pertoqui, hi havien regidors que 
no hi havien de ser, perquè per això es diu una mesa paritària, per això hem de ser els 
mateixos, que no passa res perquè, repeteixo, van tenir... no van...no van dir res i 
segur que els hagués agradat donar la seva opinió, però com sabien que no formaven 
part de la mesa, no ho van dir, però aquestes coses també les hem de...les hem de 
cuidar, perquè si no, no passa res, diem no només poden parlar aquests 
representants, però llavors que pugui venir més gent a escoltar, només com a oients, 
tant de vostès com dels altres regidors de govern, com de les entitats, que vinguin, 
escoltin i després cadascú pren la consciència del que es parla en aquestes reunions. 
Ja està. Simplement, i per tant, li agraeixo el segon, però volíem fer-ho així. I 
repeteixo, nosaltres podem estar més d'acord o menys d'acord, però en aquest cas...el 
vot serà favorable.

Sra. Alcaldessa.- Senyor Fortí?

Sr. Fortí.- Sí, ràpid, breu, el respecte del que ha dit el regidor, el senyor Valls. 
Nosaltres creiem prioritari en aquests moments un dipòsit municipal perquè és 
necessari, perquè cal tenir-lo a tots els municipis amb cert nombre d’habitants i 
sobretot perquè el fet de que el parc de vehicles antic, el vell o deixat cada vegada 
creix més a la via pública, doncs fa d'aquesta necessitat que sigui el més aviat 
possible, que es pugui fer una realitat aquest dipòsit. I també ens hagués agradat 
saber, que no ho sé si...si...si en tenen resposta, què en pensen els responsables, els 
superiors de la policia local de la Roca, de quines són les necessitats i quines són les 
prioritats, però bueno això ja en parlarem en un altre moment, si els hi sembla, en 
aquest el fet de que creiem nosaltres que cal més una cosa que una altra, com és 
lògic, hi ha diversitat i cadascú defensa o creu el més convenient. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, senyor Fortí. Bé jo donaria per acabat el... Sí, i tant, perdó.

Sr. García.- Gràcies, senyora alcaldessa. A veure, moltes gràcies per les explicacions, 
ja me les ha donat abans quan hem parlat per telèfon, però... a veure, jo no interpreto 
ni mala voluntat ni que facin consciència, però el que sí hauríem de prendre 
consciència és... de que aquest tipus d'actituds no són bones en un govern en minoria 
que necessita a la resta de grups per aprovar les coses en un plenari. A veure, vostè 
diu, no, és que lo de la comissió antifrau va ser únicament la presa de... Bueno, però 
nosaltres no hi érem. I nosaltres no tenim el problema d'altres grups que tenen 
únicament un regidor i a vegades no es pot dividir. Nosaltres som quatre, però teníem 
un acte en què havíem d'assistir per una altra raó. I aquesta comissió antifrau que és 
important en si mateixa pel tema que tracta i que, a més a més, és important per poder 
demanar els recursos dels Next Generation, la podíem haver fet dilluns, dimecres o la 
podíem fer la setmana que ve. No crec que vingui de set dies el fet de fer aquesta 
primera reunió de la...de la comissió antifrau. Igual si haguéssim tingut anteriorment 
la...la presentació que ens han enviat, hauríem pogut anar en aquella...en aquesta 
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comissió, amb els dubtes que teníem per tal de que els resolgués la tècnica 
encarregada. Però la qüestió és que vostès convoquen una comissió en què han 
d'estar present els grups d'aquest...d’aquest plenari i li diem, tenim un acte electoral el 
mateix dia, a la mateixa hora i la continuen convocant. A veure, evidentment, és un 
acte de partit, estupendo, però crec que si hem de tenir tots bona voluntat i ganes de 
col·laboració s'ha de demostrar en tots els àmbits. S'ha de demostrar en tots els 
àmbits. I vostè diu que, no discutiré jo ara amb els serveis jurídics d'aquesta casa 
sobre aquest tema, però també li puc dir que hi ha municipis on partits diversos, no 
únicament el PSC, sinó altres partits, han proposat que no es convoquin plens, ni 
reunions, ni comissions entre el govern i entitats o internes de l'Ajuntament pel fet de 
que estem en període electoral. Nosaltres no ho hem fet, perquè ens hem dit que no 
havíem de paralitzar el municipi. Però clar, quan es convoquen comissions oficials, en 
les quals sortia que el segon grup d'aquest plenari no pot assistir, doncs, bueno, 
evidentment, ens qüestionem i ens plantegem moltes coses. I després, el tema 
del...del ple de les mesa...de les meses electorals. Segurament el resultat hauria estat 
el mateix, dimarts a les 4 de la tarda, però tot el tràfic que tenim en el grup on estem 
els portaveus municipals, ni una paraula. Ara es pot fer tranquil·lament una consulta de 
dir, de preguntar i convocar el dia següent. I ja dic que el resultat segurament hauria 
estat el mateix, però els hi torno a repetir el que els hi he dit abans: primer es negocia i 
s'acorda i després es fa la publicitat, i no es fa la publicitat i després s’intenta acordar 
perquè t'acabes emprenyant, amb una actitud que em sembla que no és la correcta. I 
que, a més a més, no és la primera vegada que passa ni és la primera vegada que els 
hi diem. Els hi venim reiterant des de fa gairebé 12 mesos. Jo, ho entenc, no...no 
penso que ho facin amb mala idea i que ho facin amb mala consciència, però preguin 
consciència d'aquesta situació. Prenguin consciència d'aquesta situació perquè en 
aquest mandat queden tres anys pel davant. I no podem continuar com hem estat els 
últims 12 mesos. Simplement és això. Prenguin consciència. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, senyor Lorenzana per recordar-me el que m'ha dit abans. 
Prendrem consciència i bueno... Jo...A mi no m'agrada trobar-me en aquesta situació. 
Entenc que són coses de formes que en el dia a dia potser no tens temps de pensar-hi 
i que vostès doncs els hi afecta més del que jo... Bueno no és que ho pugui pensar 
perquè la veritat és que de totes les coses que m'han dit, el que sí que em va... vaig 
entendre de seguida lo del...lo del ple del dia 14 perquè sí que és veritat que va ser un 
comentari, pues mira, convoquem el mateix dia, però les altres dues coses avui quan 
me n’he assabentat, m'han sorprès. Faré aquest exercici d’encara intentar ser més 
“polite” que diríem en anglès. Gràcies i jo crec que podem passar a votació el punt.

Votacions:

Aprovat per 12 vots favorable, manifestats pels regidors dels grups municipals de 
JUNTS (5), SOCIALISTA-CP (3), ERC-AM (2) i ARA LA ROCA (2);  i 1 abstenció, 
manifestada pel regidor del grup municipal LREC (1).
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Regidoria de Serveis Econòmics

B.2. Aprovació reconeixement extrajudicial de crèdit (REC) de la relació de 
factures F/2024/12, d’import 132.505,84, corresponents a 
serveis/subministraments prestats durant 2023, sense cobertura contractual o 
irregular i sense dotació pressupostària suficient.

Es posa en consideració del Ple el dictamen aprovat per la Comissió Informativa 
ordinària de data 2 de maig de 2024, amb el contingut següent:

Vista la Provisió d’Alcaldia de data 22 d’abril de 2024, d’incoar el procediment per la 
tramitació de la relació de factures F/2024/12, d’import 132.505,84 €, corresponent a 
serveis/subministraments prestats durant l’any 2023 i que fins a data actual no s’ha 
procedit a la seva tramitació. 

D’acord amb l’informe d’omissió de la funció interventora respecte a la relació de 
factures F/2024/12, d’import 132.505,84 €, corresponents a serveis/subministraments 
prestats durant l’any 2023, sense cobertura contractual o irregular i sense dotació 
pressupostària suficient. 

Vista la competència atorgada al Ple de la Corporació municipal per l’article 60.2 del Reial 
decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el Capítol Primer del Títol Sisè de 
la Llei 39/1988 (actualment, Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals), de 28 de desembre, 
reguladora de les hisendes locals, en matèria de pressupostos.

Vist l’informe favorable de la Comissió Informativa es proposa al Ple l’adopció dels 
següents ACORDS:

PRIMER.- APROVAR el reconeixement extrajudicial de crèdit (REC) per import global 
de 132.505,84 € a favor dels proveïdors que es detallen a continuació:

N. d'entrada Data
N. de 
docu
ment

Import total Tercer Nom Text Explicatiu Org Prog Econ Descripció 

F/2023/782 23/03/2
023

Reb- 
1001
5272

92

75,76 € B58265240

FERRER Y 
OJEDA 

ASOCIADOS 
CORREDURIA 
DE SEGUROS 

SL

AOC:145768641 Rebut 
franquicia del sinistre del 

18/05/2022 : 
Trencament vidre de 
l'Escola Santa Agnès

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/2249 04/09/2
023

131 
2305

00
22.350,99 € A28898930

LIMASA 
MEDITERRANEA 

S.A.

AOC:156124813 
Certificació corresponent 
al servei de neteja de les 

dependencies de LA 
ROCA DEL VALLÈS - 

AGOST 2023

6 920 22700
NETEJA DE 

DEPENDÈNCIES 
PÚBLIQUES

F/2023/2481 25/09/2
023

1084
33 225,57 € B63377238

SALTOKI 
GRANOLLERS 

SL

AOC:157622866 
1900404135|DERIVACI
ON SIMPLE 45X40 PVC 

BLANCO / 
1900404187|DERIVACI

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S
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ON SIMPLE 87X40 PVC 
BLANCO / 1801097541

F/2023/2482 25/09/2
023

1084
34 119,86 € B63377238

SALTOKI 
GRANOLLERS 

SL

AOC:157622867 
6552765061|SIM 27472-

65 ENCHUFE 2P+TT 
SCHUKO EMB.SEG.S-

27 BL NIEVE / 
6552730150|SIM 27811-

35 CAJA SUPERFIC

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/2537 03/10/2
023

1114
02 96,22 € B63377238

SALTOKI 
GRANOLLERS 

SL

AOC:158161729 
3006001272|VICTORIA/

ZOOM ASIENTO Y 
TAPA P/INODORO 

BLANCO / 
1801097531|CASQUILL
O REDUCCION SERIE 

LISA 32X20

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/2538 03/10/2
023

1114
03 7,44 € B63377238

SALTOKI 
GRANOLLERS 

SL

AOC:158161730 
1900207270|MANGUIT
O UNION PVC HH 75 / 

1900207046|CODO 
PVC M-H 45X75 / 

1900289073|TAPON 
REDUCCION SIMPLE 

PV

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/2540 03/10/2
023

B1 
B182
463

3.219,47 € B25529561 TECYMAIN, S.L.

AOC:158194455 
HIGIENICO 

DOMESTICO 108 
UNIDADES / TOALLAS 

PASTA COMPACT 
GOFRADA / HIGIENICO 

INDUSTRIAL 18 
UNIDADES

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/2668 06/10/2
023 102 2.626,91 € B63255608 GRUAS SAUL 

TORRES SL

AOC:158586010 
PRESTACION 

SERVICIOS GRUA 
RETIRADA VEHICULOS 

SEPTIEMBRE

3 133 22300 Servei Grúa

F/2023/2787 31/10/2
023

131 
2306

57
22.350,99 € A28898930

LIMASA 
MEDITERRANEA 

S.A.

AOC:160060227 
Certificació corresponent 
al servei de neteja de les 

dependències de LA 
ROCA DEL VALLÈS - 

OCTUBRE 2023

6 920 22700
NETEJA DE 

DEPENDÈNCIES 
PÚBLIQUES

F/2023/2788 31/10/2
023

131 
2306

58
2.129,00 € A28898930

LIMASA 
MEDITERRANEA 

S.A.

AOC:160060322 Reforç 
de neteja i desinfecció 

dels centres escolars per 
les mesures anti-

COVID19 durant el mes 
d' octubre

6 920 22700
NETEJA DE 

DEPENDÈNCIES 
PÚBLIQUES

F/2023/3031 09/11/2
023 114 1.392,71 € B63255608 GRUAS SAUL 

TORRES SL

AOC:160804186 
PRESTACION 

SERVICIOS GRUA 
RETIRADA VEHICULOS 

OCTUBRE

3 133 22300 Servei Grúa

F/2023/3050 14/11/2
023

APS
N000
2023
0000
3530

2.999,25 € A28119220
SEGUROS 
CATALANA 

OCCIDENTE SA

AOC:161046254 
RECIBOS FRANQUICIA 

DESDE 16-11-2022 
HASTA 23-05-2023

1 920 22400

ASSEGURANCE
S 

RESPONSABILIT
AT CIVIL

F/2023/3126 30/11/2
023

131 
2307

16
2.129,00 € A28898930

LIMASA 
MEDITERRANEA 

S.A.

AOC:162210868 Reforç 
de neteja i desinfecció 

dels centres escolars per 
les mesures anti-

COVID19, durant el mes 

6 920 22700
NETEJA DE 

DEPENDÈNCIES 
PÚBLIQUES
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de novemb

F/2023/3139 01/12/2
023

2314
725 1.433,51 € B60230950 HIDRALAIR SL

AOC:162339268 
LINTERNA ALUMINIO 
CREE XML-T6 36398 / 

CERRADURA 
TAQUILLA AGA 135 
RECTA / SILICONA 

KRAFFT ALTO 
RENDIMIEN 62

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/3140 01/12/2
023

2314
724 572,45 € B60230950 HIDRALAIR SL

AOC:162339541 
MANGUITO 270 CU 35 / 

TE 130 CU 35 / 
ENTRONQUE 270 G CU 

HEMBRA 35-1""1/4 / 
TUERCA REDUCCION 

241 LATON 1""1/4X

16 342 21000
MANTENIMENT 

CENTRE 
ESPORTIU

F/2023/3150 01/12/2
023

MMI2
3- 

616
3.025,00 € B62647177 MEDIA MUSIC 

IMPORT SL.

AOC:162393873 Serveis 
d'assistència tècnica 

novembre 2023
5 330 22706

ASISTENCIA 
TECNICA 
CENTRES 

CULTURALS

F/2023/3160 01/12/2
023

1385
9 585,28 € B65077190

PLANXISTERIA I 
PINTURA MM 
GARCIA SL

AOC:162426430 
REVISION DE KMS Y 

CAMBIAR 4 VALVULAS 
ELECTRICAS RUEAS

3 130 21400
REPARACIÓ DE 

VEHICLES 
POLICIA

F/2023/3206 05/12/2
023

2301
597 363,00 € B59639583 T. MARTORELL, 

S.A.

AOC:162641754 05 338 
22609 22023003159 
número d'operació 

220230012892 / Servei 
transport-grua col·locar  

""new jersey"" /

5 338 22609
INFRAESTRUCT
URES FESTES 

POPULARS

F/2023/3208 05/12/2
023

1389
6 406,86 € B65077190

PLANXISTERIA I 
PINTURA MM 
GARCIA SL

AOC:162658202 TOTAL 
REPARACIO DACIA 
DUSTER 7848 JFF

3 130 21400
REPARACIÓ DE 

VEHICLES 
POLICIA

F/2023/3320 11/12/2
023

1390
6 280,21 € B65077190

PLANXISTERIA I 
PINTURA MM 
GARCIA SL

AOC:162935214 
REVISION DE KMS 
NAVARA 8873 KSG

3 130 21400
REPARACIÓ DE 

VEHICLES 
POLICIA

F/2023/3326 12/12/2
023

2301
723 38,55 € B59639583 T. MARTORELL, 

S.A.

AOC:163004314 R.C. 
0031 / Claus estriada 
normal / Funda plastic 

flexible

5 338 22609
INFRAESTRUCT
URES FESTES 

POPULARS

F/2023/3328 12/12/2
023

1822
2023

9
2.473,87 € B59549071

CATALANA DE 
CLIMA I C 

LLONCH SL

AOC:163027992 
QUOTA TRIMESTRAL / 

CORRESPONET A 
GENERFEBRER I MAR 

/ QUOTA PER LA 
PRESTACIO DEL 

SERVEI / DE 
MANTENIMENT PR

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/3347 15/12/2
023

23-
0177

5
2.502,40 € A08522955 ETRA BONAL SA

AOC:163322906 
REPARACIONS 

SEMAFORS / AVISO Nº 
246  A. CLAVE - S. 

JORDI     CAMBIAR 2 
INVIDENTES / Orden de 

trabajo 23-05

3 133 21900
Manteniment 
senyalització 

viària

F/2023/3355 15/12/2
023

Factu
ra 

1845
4.714,96 € B65001893 DRAGCLIC, SL

AOC:163414725 Tauleta 
Crosscall T5 - Android - 
Pantalla de 8¿¿ - 3GB / 

32GB. Aplicació 
pressupostària 03132 

62901 220230

3 130 22706
Programari 

novetats de la 
Policía Local

F/2023/3360 18/12/2
023

1443
94 606,84 € B63377238

SALTOKI 
GRANOLLERS 

SL

AOC:163524311 
7100070101|CELER 

PANTALLA ESTANCA 
T8 LED 1X600MM 

16 342 21000
MANTENIMENT 

CENTRE 
ESPORTIU
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PCPC S/TUBOS / 
.|ECOTASA DE 
RESIDUOS DE 

APARATO / 7100045

F/2023/3407 21/12/2
023 126 2.735,81 € B63255608 GRUAS SAUL 

TORRES SL

AOC:162698644 
PRESTACION 

SERVICIOS GRUA 
RETIRADA VEHICULOS 

NOVIEMBRE

3 133 22300 Servei Grúa

F/2023/3421 22/12/2
023 535 263,68 € B04812509 WORXFLY SL

AOC:164078601 TASSA 
CERÀMICA 

MARGATGE ""ELS 
PETITS DETALLS"" / 

MUG CERÀMICA 
BLANC SENSE 

MARCATGE / PORTES

20 231 25001 PROJECTES 
GENT GRAN

F/2023/3425 24/12/2
023

1473
32 28,48 € B63377238

SALTOKI 
GRANOLLERS 

SL

AOC:164163727 
2183000006|CARRETE 
ESTAÑO 0,250KG    6%

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/3426 24/12/2
023

1473
33 82,46 € B63377238

SALTOKI 
GRANOLLERS 

SL

AOC:164163728 
7100020367|CELER 
DOWNLIGHT LED 

SUPERF CUADRADO 
18W 4000K IRC80 BL 
C2 / .|ECOTASA DE 

RESIDUOS DE 
APARATO /

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/3427 24/12/2
023

1473
31 43,31 € B63377238

SALTOKI 
GRANOLLERS 

SL

AOC:164163726 
2183010100|PASTA 
LACO FLUX BOTE 

125GRS PARA 
SOLDADURA CON 

PINCEL / 
2183000003|CARRETE 

ESTAÑO 0,250KG  
3,5%

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2023/3431 21/12/2
023

FC-
0200
0397

6

136,00 € 52143471X

GABARRO 
BRULLET, 
YOLANDA 

(ESTANC LA 
ROCA)

16 AMPOLLES DE VI 
INVITA ALELLA PREMI 

ROMA PLANAS
5 338 22609

INFRAESTRUCT
URES FESTES 

POPULARS

F/2023/3441 27/12/2
023

2331
0 1.399,99 € B63885925

TRIVIUM 
GESTION 

CULTURAL

AOC:163933256 
Activitats a la Biblioteca, 
DESEMBRE 2023 / dia 

11 - Marta Figueras, 
Taller de ioga per joves / 

dia 15 - M

5 3321 22609 ACTIVITATS 
BIBLIOTECA

F/2023/3451 29/12/2
023

2023-
357 3.862,01 € B63097109

TECHNICAL 
GENERIC 
SECURITY 

SYSTEMS SLU

AOC:164452528 
INSTALACIÓN DE 

SISTEMA DE 
SEGURIDAD EN EL 

COLEGIO LA TORRETA

8 323 22699 ACTIVITATS 
EDUCATIVES

F/2023/3458 29/12/2
023

PUB 
3053

39
984,64 € A17374547

HERMES 
COMUNICACION

S S.A.

AOC:164464902 
Publicitat. El Punt Avui - 

Contracte número: 
10567105-1 Títol: 

Modificació puntual del 
Pla Parcial SPM-4 V

1 920 22001
Premsa, revistes, 

llibres i altres 
publicacions

F/2023/3460 29/12/2
023

4471
4 157,78 € G63122626

FUNDACIO S21 
CONSORCI DE 

SALUT I SOCIAL 
DE CATALUNYA

AOC:164497852 Hores 
TF AJUNTAMENT 

Desembre 23 / Hores 
NETEJA AJUNTAMENT 
(        No subjecte a IVA 

(Article 7.8 de la Ll

20 231 25002 GESTIÓ SAD
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F/2023/3461 29/12/2
023

4471
3 3.830,44 € G63122626

FUNDACIO S21 
CONSORCI DE 

SALUT I SOCIAL 
DE CATALUNYA

AOC:164497853 Factura 
corresponent als serveis 

realitzats d'Ajuda 
Domiciliària 

DEPENDENCIA, 
Desembre / Neteja (

20 231 25002 GESTIÓ SAD

F/2023/3462 29/12/2
023

4471
2 9.751,66 € G63122626

FUNDACIO S21 
CONSORCI DE 

SALUT I SOCIAL 
DE CATALUNYA

AOC:164497851 Factura 
corresponent als serveis 

realitzats d'Ajuda 
Domiciliària SOCIAL, 
Desembre / Neteja (       

No subj

20 231 25002 GESTIÓ SAD

F/2023/3469 30/12/2
023

Factu
ra 

1860
958,17 € B65001893 DRAGCLIC, SL

AOC:164538310 
Programa informàtic de 
gestió policial DRAG. 

Quota trimestral. Partida 
pressupostària 003 130 

22600

3 130 22706
Programari 

novetats de la 
Policía Local

F/2024/1 01/01/2
024

28-
A4U1

-
0132

59

194,73 € A78923125
TELEFONICA 

MOVILES 
ESPAÑA S.A.

AOC:164562572 
Movistar - Tipus de 

contracte: Corporatiu 
2005 Tarifa Única - 

Extensions mòbils: 26 - 
DESEMBRE 2023

1 920 22200 Serveis de 
telecomunicacions

F/2024/10 01/01/2
024

1 
0001

08
2.420,00 € B61958906 CAN CLARENS, 

S.L.

AOC:164572928 
SERVEIS MES DE 
DESEMBRE 2023 / 

Servei recollida, 
residència, 

recuperacions i 
adopcions d'animals 

domèstics

7 311 22799

CONTROL 
ESPÈCIES 
ANIMALS I 

LLUITA CONTRA 
PLAGUES

F/2024/11 02/01/2
024

2316
150 517,28 € B60230950 HIDRALAIR SL

AOC:164610937 
RODILLO LANA 22CM 

REF.07401 / 
DUPLICADO LLAVE 

SERRETA / PLASTICO 
C/CINTA KREEP 
PENTRIL 09622 
90CMX20M / PL

6 150 21200

MANTENIMENT 
D'EDIFICIS I 

ALTRES 
CONSTRUCCION

S

F/2024/12 02/01/2
024

2316
149 1.028,91 € B60230950 HIDRALAIR SL

AOC:164610963 CABLE 
TRENZADO 

GALVA.R/50 MT. 5 
6X7+1 / TENSOR 

INOXIDABLE DIN 1480 
6 / SUJETACABLE 

INOXIDABLE DIN 741 6 
/

16 342 21000
MANTENIMENT 

CENTRE 
ESPORTIU

F/2024/15 02/01/2
024

23-C-
1611 2.727,90 € A08659617

MORILLO 
ENERGY RENT 

SAU

AOC:164628219 
LLOGUER GRUP 
ELECTROGEN ( 

Identificador del objeto 
facturado: PESSEBRE 

VIVENT;  )

5 338 22609
INFRAESTRUCT
URES FESTES 

POPULARS

F/2024/85 04/01/2
024

1-
2024 176,50 € 46028715B

GIMENEZ 
DELEGIDO, 
DOMINGO 

(TAXI)

AOC:164771315 
SERVEI TAXI 

DESEMBRE 2023
1 920 22605 Altres despeses 

diverses

F/2024/92 05/01/2
024

131 
2308

30
2.129,00 € A28898930

LIMASA 
MEDITERRANEA 

S.A.

AOC:164873626 Reforç 
de neteja i desinfecció 

dels centres escolars per 
les mesures anti-

COVID19 - DESEMBRE 
2023

6 920 22700
NETEJA DE 

DEPENDÈNCIES 
PÚBLIQUES

F/2024/95 05/01/2
024

131 
2308

29
22.350,99 € A28898930

LIMASA 
MEDITERRANEA 

S.A.

AOC:164873319 
Certificació corresponent 
al servei de neteja de les 

dependències de LA 
ROCA DEL VALLÈS - 

6 920 22700
NETEJA DE 

DEPENDÈNCIES 
PÚBLIQUES
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DESEMBRE 2023

   132.505,84 €        

SEGON.- SOTMETRE la decisió al Ple de convalidar l’omissió de la funció interventora 
i de continuar el procediment, atès l’informe d’Intervenció respecte a la relació de 
factures F/2024/12, d’import 132.505,84 €, corresponents a serveis/subministraments 
prestats durant l’any 2023, sense cobertura contractual o cobertura irregular i sense la 
dotació pressupostària suficient.

TERCER.- APROVAR el reconeixement extrajudicial de crèdit (REC) per la liquidació 
de la relació de factures F/2024/12, d’import 132.505,84 €, corresponents a 
serveis/subministraments prestats durant l’any 2023, sense cobertura contractual o 
irregular i sense dotació pressupostària suficient.

QUART.- AUTORITZAR, DISPOSAR I RECONÈIXER les obligacions de les despeses 
de la relació de factures F/2024/12 i d’import 132.505,84 € i imputar-les en les 
aplicacions del pressupost de l’Ajuntament de la Roca del Vallès per a l’exercici 2024, 
detallades en la taula del punt primer d’aquest acord, aplicant-les sobre les retencions 
de crèdit corresponents.

CINQUÈ.- ORDENAR al Departament de Serveis Econòmics la comptabilització que 
es deriva de l’aprovació d’aquest acord i efectuar el pagament de les factures.

Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.- Passem al següent punt, que és l'aprovació...espera. És que tinc 
tants fulls aquí. Sí, sí. L'aprovació, de la Regidoria de Serveis Econòmics, el punt B-2, 
l'aprovació del reconeixement extrajudicial de crèdit de la relació de factures F2024/12 
d'import 132.505,84 euros corresponents a serveis i subministraments prestats durant 
l'any 2023 sense cobertura contractual o irregular i sense dotació pressupostària 
suficient. Bé, aquest és un reconeixement que no és la primera vegada que...que es 
realitza, que s'aproven factures de l'any passat de contractes que no... O sigui, de 
pagaments de factures que no estan ben contractades com si s'han fet un repàs de 
totes les factures que hi han, per exemple, les que no estan ben contractades i, com 
tots vostès saben, és Limasa Mediterrània, que és l'empresa que neteja els espais 
municipals, que té una situació irregular. Jo crec que estem ja en fase final ara de la 
nova... dels nous plecs, que de seguida que els tinguem els hi passarem perquè se'ls 
puguin revisar per poder-los passar aprovació. Però com que es dona el servei igual i 
per un... per evitar un enriquiment injust de l'administració, les factures s'han de seguir 
pagant, malgrat que no hi hagi un contracte ben regularitzat. Després hi han altres 
factures com poden ser... Em sembla que també es va caducar el contracte del servei 
de grua, també hi han serveis de grues, hi han algunes...alguna compra de material a 
Saltoki, bueno diferents factures... Llavors, si s'hi fixen, a partir del dia 12, 
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aproximadament 12 de desembre, l'any passat es va donar una ordre des d'intervenció 
que les factures que entressin a l'última quinzena del mes de...de desembre era difícil 
la seva gestió i possiblement s'haurien de pagar l'any següent. Per tant, 
aquesta...aquest [no s’entén] també forma part de...d'aquestes factures i després, ja 
per acabar, a l'última fulla, a partir de la segona factura, són factures que, malgrat que 
el servei es va prestar...era un servei de l'any 2023, la factura es va presentar ja l'any 
2024. Per tant, el que ara intentem és regularitzar aquesta situació i pagar aquestes 
factures per aquest import de 130.000 euros. Algú un comentari?

Sr. Fortí- Gràcies, senyora alcaldessa. Tant sols una pregunta. Abans ha dit que la 
regidora Míriam Escalona era fora per motius personals. Espero i desitjo que no sigui 
res greu, però que sigui prou important com perquè no estigui en aquí i més quan tot 
aquest plenari hem decidit un calendari de plens per tal que aquesta persona, en 
aquest cas, pugui estar en les sessions plenàries de l'Ajuntament de la Roca del 
Vallès, de la qual té la responsabilitat com a regidora de serveis econòmics. Vull dir, 
sabem que té una incompatibilitat amb el seu treball professional, per dir-ho d’una 
forma i ho hem respectat, però de la manera... de la mateixa manera volem que 
siguem respectats tot el plenari i que tothom estigui en el seu lloc en el moment 
adequat, costi el que costi, a no ser que sigui realment una urgència o necessitat 
impossible de poder-ho... de poder-hi ser. Però tant sols volia deixar constància d’això, 
més que res perquè clar si nosaltres ens hem mobilitzat en el calendari de plenaris i ho 
hem canviat tot i ens hem posat d'acord tots els grups polítics per tal de que aquesta 
regidora pugui estar aquí i formar part del plenari i pugui defensar els seus punts, 
doncs entenc que hauria de ser així.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies per la seva aportació, senyor Fortí. Com comprendrà avui 
davant dels punts que portàvem a aprovació, els primers perjudicats perquè la senyora 
Miriam Escalona no hi sigui som nosaltres, perquè ens quedem...ja som poquets i 
encara ens quedem amb un de menys, però a mi quan una regidora em demana no 
assistir al ple perquè té una qüestió familiar que ella considera que és important, jo he 
de respectar-ho i li he de dir que si ella creu que s'ha d'absentar, doncs pugui fer-ho. A 
mi... bueno, jo crec que avui era un dia important per ser-hi tots, però si ella no hi ha 
pogut assistir, doncs tampoc la puc obligar. Passem a votació?

Votacions:

Aprovat per unanimitat dels assistents.
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B.3. Aprovació de la modificació pressupostària, en la modalitat de crèdit 
extraordinari i suplement de crèdit finançat amb romanent de tresoreria per a 
despeses general i amb romanent de tresoreria per a despeses amb finançament 
afectat, així com el canvi de destí d’un projecte amb finançament afectat

Es posa en consideració del Ple el dictamen aprovat per la Comissió Informativa 
ordinària de data 2 de maig de 2024, amb el contingut següent, que incorpora 
l’esmena de l’error material detectat:

RELACIÓ DE FETS

1.- Vista la Provisió d’Alcaldia de data 24 d’abril de 2024 on ordeno a la Interventora 
municipal l’estudi sobre la possibilitat de dur a terme l’aprovació d’un expedient de 
modificació pressupostària per tal d’atendre despeses corrents que no tenen prou 
dotació pressupostària i diverses inversions reals a executar durant el que resta 
d’exercici pressupostari.

2.- Vist l’Informe d’Intervenció de data 24 d’abril de 2024, respecte al control 
permanent de l’expedient en el qual es proposa l’adopció d’un crèdit extraordinari per 
import total 2.467.465,00 € i d’un suplement de crèdit per import total de 3.559.000,00 
€ a finançar íntegrament amb el Romanent de Tresoreria per a Despeses Generals 
disponible, l’adopció de la modificació per import de 313.150,00 € finançat amb 
Romanent de Tresoreria per a Despeses amb Finançament Afectat i el canvi de destí 
d’un projecte amb finançament afectat per un altre per import de 10.000,00 €, tal i 
com es planteja en la Provisió d’Alcaldia esmentada en el punt anterior i en el detall 
del punt 4 de la Relació de fets.

3.- Vista la Provisió d’Alcaldia, en la qual consten a l’expedient i que es detallen a 
continuació els imports a modificar, on s’identifiquen les aplicacions pressupostàries 
del vigent estat de despeses que han de ser objecte del present expedient de crèdit 
extraordinari, de suplement de crèdit i de canvi de destí d’un projecte afectat, amb 
l’import que en cadascuna d’aquelles han de ser dotades pressupostàriament així 
com la naturalesa inajornable de dites despeses, que motiva la necessitat de la 
concessió del present crèdit pressupostari:
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4.- Vist que segons consta en l’expedient 2024/609, en data 12 d’abril de 2024 es va 
dictar Resolució d’Alcaldia de la liquidació del Pressupost Municipal de l’any 2023 que 
mostra un romanent de tresoreria per a despeses generals a 31/12/2023 de 
14.817.081,87 €.

Vist que segons consta en l’expedient 2024/1319, es va aprovar la modificació de 
crèdit núm.4 en la qual es van incorporar romanents per import de total de 
3.830.666,21 €, dels quals 2.917.665,20 € finançats amb romanent de tresoreria per a 
despeses generals i 913.201,01 € finançats amb finançament afectat, per tant resta 
suficient romanent per finançar la present modificació de crèdit.
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5.- Vist l’Informe d’Intervenció de control permanent respecte a les regles fiscals 
establertes en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera. 

Vist l’informe favorable de la Comissió Informativa es proposa al Ple l’adopció dels 
següents ACORDS:

1.- APROVAR inicialment la modificació pressupostària en la modalitat de crèdit 
extraordinari per import total 2.467.465,00 € i d’un suplement de crèdit per import total 
de 3.559.000,00 € a finançar íntegrament amb el Romanent de Tresoreria per a 
Despeses Generals disponible, l’adopció de la modificació pressupostària (crèdit 
extraordinari i suplement de crèdit) per import de 313.150,00 € finançat amb 
Romanent de Tresoreria per a Despeses amb Finançament Afectat i el canvi de destí 
d’un projecte amb finançament afectat per un altre per import de 10.000,00 €, per tal 
de dotar de crèdit les següents aplicacions pressupostàries de l’estat de despeses del 
vigent Pressupost de l’Ajuntament de la Roca del Vallés, d’acord amb el detall 
següent:
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El detall dels crèdits totals consignats de les aplicacions del pressupost de despeses 
de l’Ajuntament, després d’incloure la present modificació de crèdit, quedarà de la 
manera següent:

Org. Pro. Eco. Descripció Crèdits 
inicials

Modificacions 
de crèdit

Proposta 
modificació

Crèdits totals 
consignats

01 492 63600 Equips per a processos 
d'informació 0,00 0,00 82.000,00 82.000,00

01 920 63900 MATERIAL OPERATIU 0,00 28.415,84 -10.000,00 18.415,84
02 1522 21200 Enderrocs 0,00 0,00 52.965,00 52.965,00
02 933 60000 Expropiació terrenys (sentència) 0,00 0,00 232.000,00 232.000,00
02 1532 61907 Passatge Espanya 0,00 0,00 430.000,00 430.000,00
02 150 64000 PLANS I PROJECTES 90.000,00 268.399,88 64.000,00 422.399,88
03 133 21900 Manteniment senyalització viària 30.000,00 29.342,41 18.150,00 77.492,41
04 011 31000 INTERESSOS PRÉSTECS 10.000,00 0,00 1.000,00 11.000,00
04 931 35200 INTRESSOS DE DEMORA 1.000,00 0,00 10.000,00 11.000,00

04 011 91100 AMORTITZACIÓ PRÉSTECS LL/T 
SECTOR PUBLIC 24.000,00 0,00 42.000,00 66.000,00

04 011 91300 Amortització de préstecs ll/t fora del 
sector públic 0,00 0,00 181.000,00 181.000,00
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06 231 21200 Arrenjaments locals gent gran i 
serveis socials 0,00 0,00 106.000,00 106.000,00

06 171 61900 PARCS INFANTILS 0,00 14.930,76 61.000,00 75.930,76
06 342 61900 Remodelació pistes pàdel 0,00 0,00 53.000,00 53.000,00
06 1532 61903 PAVIMENTATS CARRERS 0,00 125.462,39 586.000,00 711.462,39
06 165 63204 URGNECIES ENLLUMENAT 60.000,00 0,00 2.056.000,00 2.116.000,00
06 161 63900 Clavegueram 0,00 0,00 1.148.000,00 1.148.000,00
06 321 63900 Pati Escola Mogent 0,00 0,00 115.500,00 115.500,00
08 323 47200 ESCOLA BRESSOL 739.799,00 110.244,99 20.000,00 870.043,99
10 337 61900 Casal Joves SAM 0,00 0,00 242.000,00 242.000,00

11 161 63301 Digitalització gestió cicle urbà de 
l'aigua 0,00 0,00 295.000,00 295.000,00

13 165 60900 Inversions en enllumenat nadalenc 0,00 823,36 10.000,00 10.823,36

16 342 63900 INVERSIONS EN REPOSICIO DEL 
CEM 35.000,00 14.190,77 330.000,00 379.190,77

17 491 76700 Subvenció capital Consorci 
Teledigital Granollers 0,00 0,00 6.000,00 6.000,00

20 231 46500 CONVENI CCVR (SOUS) 344.695,56 0,00 243.000,00 587.695,56

20 231 48000 BEQUES SERVEIS SOCIALS 
ESCOLARS 30.000,00 0,00 5.000,00 35.000,00

6.379.615,00

2.- EXPOSAR al públic, previ anunci en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona 
(BOPB) durant el termini de 15 dies, durant els quals els interessat podran examinar 
l’expedient i presentar reclamacions davant el Ple. Si transcorregut el termini 
d’exposició pública, es comprova que no hi han hagut al·legacions, la modificació de 
crèdit quedarà aprovada definitivament i es publicarà en el Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona (BOPB).

3.- INFORMAR que la classificació econòmica del vigent estat de despeses, resumida 
per Capítols, abans i després de l’aprovació definitiva del present expedient de 
modificació pressupostària es la que consta detallada a continuació:

Capítol  Crèdits 
inicials 

 Crèdits 
definitius abril 

2024

 Proposta 
modificació de 

crèdit 

 Crèdits totals 
després de la 

aprovació 
Capítol 1 6.926.332,72 € 6.558.083,55 € 0,00 € 6.558.083,55 €
Capítol 2 6.474.616,02 € 8.040.526,86 € 177.115,00 € 8.217.641,86 €
Capítol 3 31.000,00 € 31.000,00 € 11.000,00 42.000,00 €
Capítol 4 2.440.708,95 € 2.373.999,80 € 268.000,00 € 2.641.999,80 €
Capítol 5 100.000,00 € 100.000,00 € 0,00 € 100.000,00 €
Capítol 6 293.000,00 € 3.067.346,82 € 5.694.500,00 € 8.761.846,82 €
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Capítol 7 0,00 € 0,00 € 6.000,00 6.000,00 €
Capítol 8 0,00 € 0,00 € 0 0,00 €
Capítol 9 24.000,00 € 24.000,00 € 223.000,00 247.000,00 €
TOTAL 16.289.657,69 € 20.194.957,03 € 6.379.615,00 € 26.574.572,03 €

4.- ORDENAR als Serveis Econòmics municipals la comptabilització de les 
operacions que es deriven del present acord un cop aquest es consideri 
definitivament aprovat.

Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.- Passem al punt B-3, l'aprovació de la modificació pressupostària en 
la modalitat de crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat amb romanent de 
tresoreria per a despeses generals i amb romanent de tresoreria per a despeses amb 
finançament afectat. Així com el canvi de destí d’un projecte amb finançament afectat. 
Té la paraula el senyor Daniel Valls.

Sr. Valls.- Sí, bona nit. Bàsicament, la majoria de...d'incorporacions responen a...a 
l'acord que hem aprovat anteriorment. Les detallo ràpidament. Seria la partida material 
operatiu pel tema del dron, passatge Espanya, plans i projectes que incorporaria la 
redacció de projectes que hem emmarcat aquí, la remodelació de les pistes de pàdel, 
la pavimentació dels carrers, urgències en enllumenat, les actuacions de clavegueram, 
el pati de l'escola Mogent, casals de joves a Sant Agnès i la inversió en reposició 
del...del CEM que seria les pistes de...dels pavellons. A part d'aquestes, n'hi ha una 
sèrie més. Hi ha el primer punt, que és equip de processos d'informació. Aquest em 
sembla que el company Raül us ho va ho va esmentar una miqueta a la junta 
Portaveu, crec recordar, en alguna reunió. Després tenim enderrocs, que la partida 
d'enderrocs correspon a l'enderroc que, si Déu vol, podrem fer lo més abans possible 
de l'antiga casa de Can Colet, que està en una situació bastant precària. Hi ha una 
següent partida d’una expropiació de terrenys que això ens ve donat per una...per una 
sentència. És una...una exposició en un terreny de...del carrer Cadí, a Can Colet, que 
deriva de que en el planejament hi consta un...un sistema viari, un vial. Després tenim 
el...el manteniment de senyalització viària, que bàsicament és una partida per poder 
implementar quan acabem de posar-nos tots d'acord els...els plans de mobilitat que 
s'estan treballant a Sant Agnès, a Can Colet, a Rocatomba i la Torreta. Els vaig 
avançar els...els plans de mobilitat farà unes setmanes per...per correu. Entenc que 
requerirà una...una reunió en què es pugui explicar tot, es pugui també argumentar 
perquè tècnicament s'ha de...s’ha fet canvis així o aixà i després un cop ja tinguem, 
pues que tots més o menys estiguem d'acord, ja passaríem a la fase de...de fer-ho. 
Després hi ha una partida d’arranjaments a locals per a la gent gran i els serveis 
socials. Es tracta dels dos locals que l'Ajuntament té en règim de lloguer al carrer Lluís 
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Millet i a la Rambla Mestre Torrents. Actualment, s'està en una fase ja pràcticament 
final de...de la redacció del projecte. És un projecte que, simple, l'única cosa que 
buscarà serà complir la normativa perquè es puguin dur a terme aquestes dues 
activitats. També hi ha una partida que va ser... es va incorporar crec que a petició, si 
no m’equivoco de...bueno no em vull equivocar. Es va fer a petició de...dels demés 
grups polítics de 75 000 euros en parcs infantils. [petit silenci] Val. Hi ha una 
incorporació també de 20.000 euros referent a l'escola bressol si no m'equivoco és... 
sí, de les vetlladores. Després hi ha una altra... Perdó, aquí m'he saltat, una sèrie 
de...d'interessos de demora, interessos de préstecs, amortitzacions de préstecs del 
sector públic i amortització de préstecs a fora del sector públic. Aquí la partida 
d'interessos de demora, aquesta ve relacionada directament amb la sentència 
d'expropiació, més o menys per part de...dels serveis econòmics i tresoreries es va 
comptabilitzar que podrien ser aquests 10.000 euros. Després, aquests préstecs, 
l'amortització de préstecs són uns préstecs que es van retornar, crec que l'any, si no 
m'equivoco, 2022. No...Per error es va fer el pagament de l'amortització dels préstecs, 
però després no es va acabar fent la comptabilització en el...en el pressupost i ara el 
que fem el préstec està amortitzat per part de...o sigui per part de l'Ajuntament l'any 
2022 i ara el que es fa és que s'incorpora aquest moviment en el pressupost. Després, 
intento anar ràpid, hi ha una partida de digitalització de la gestió del cicle de l'aigua.

Sra. Alcaldessa.- Aquesta és una subvenció que s'ha demanat per part de...dels 
enginyers municipals que el que ens ajudarà avui precisament he assistit a unes 
jornades sobre la gestió de l'aigua en temps de sequera, a Llinars i s'ha fet molt èmfasi 
en...en digitalitzar tot el sistema d'aigua municipal per tal de tenir amb mitjans digitals 
tots els fluxes en moment...de manera contínua i en el moment per tal de poder 
detectar les fuites d'aigua i per poder actuar d'una manera més ràpida i ser més 
eficients. I aquesta...hem demanat la subvenció, però de totes maneres com que 
creiem que és una intervenció important, si no obtenim la subvenció, realitzarem la 
intervenció igualment, per això hem posat els diners de romanents i si després tenim la 
subvenció, doncs ja els tornarem a posar al romanent.

Sr. Valls.- Després hi ha una altra partida amb inversions d'enllumenat nadalenc.  
Aquest igual que el de processos de informàtica són inversions ordinàries, vull dir no 
és fer una cosa nova sinó que és millorar i ampliar el sistema d’enllumenat nadalenc 
que tenim. Després hi ha una...una partida de la subvenció de capital de la concessió 
teledigital de Granollers, de VOTV. Aquesta...Jo en primera persona haig d'assumir 
que és un error quan vam fer el...el pressupost ordinari i aquesta partida que s’ha 
de...que es fa cada any amb VOTV i no...no la vam incorporar i ara pues la incorporem 
perquè sinó no tindríem suficients crèdits per...per fer-hi front. És una...una errata del 
servei a l'hora de fer el pressupost. Després hi ha una...una partida també del conveni 
del Consell Comarcal del...del Vallès Oriental que entenc que és per pagar convenis 
que...que encara teníem d'anys...d’anys anteriors. I finalment, hi ha una partida de 
5.000 euros en beques per serveis socials escolars. Sí, val a dir, perdoneu, és cert, 
que s'ha hagut de fer una esmena que no...que no té res a veure amb lo que s'aprova, 
és únicament a efectes de tipografia. En el primer...en el primer informe que es va fer 
per part de serveis econòmics, en la fila...en la columna que posa...Hi ha quatre 
columnes: crèdit inicial, modificacions de crèdit, proposta de modificació i crèdits totals. 
La primera columna és la...els diners que hi havia a principis de l'any. La segona 
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columna, modificacions de crèdit, són aquelles incorporacions automàtiques de 
despeses que ja estaven autoritzades de l'any passat o que van quedar sense 
executar i que es traspassen automàticament al pressupost d'enguany. La proposat 
modificació és la que avui sí que es porta a aprovació i al final, la última columna és 
els crèdits finals. Hi va haver un error de...de transcripció per part de...dels serveis 
econòmics que s'ha esmenat i és simplement en la segona columna, aquesta 
incorporació automàtica que ja estava fet, que no es van apuntar els...els impostos 
com estan realment al pressupost, però són incorporacions que ja estan fetes i que per 
lo tant ja estan efectivament en el pressupost. I la tercera columna que sí que és la 
que avui realment portem a aprovació que aquesta era correcta.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, Dani. Comentaris?

Sr. Fortí.- Sí, senyora alcaldessa.

Sra. Alcaldessa.- No?, tu no?

Sr. Fortí.- Sí, senyora alcaldessa. Un tema que volíem parlar. Al nostre grup municipal 
hem fet dada....hem fet quatre números sobre els 106.000 euros aquests del règim de 
lloguer de...del local de Lluís Millet i de la Rambla Mestre Torrents. No ho veiem per 
cap, o sigui, tenim un local llogat a la Rambla Mestre Torrents també, a uns 30 o 40 
metres d'aquests dos locals, que triplica el nombre de metres quadrats disponibles, 
que tan sols està per un any menys de lloguer dels previstos en aquests dos locals, 5 
anys en aquests locals, si no vaig equivocat, si vaig equivocat en algun tema, m’ho 
diuen, si us plau. 5 anys de lloguer amb els dos locals, 4 anys amb el lloguer d'aquest 
local de 500 metres quadrats, crec recordar. Amb uns se'ls hi ha de fer una despesa 
de 106.000 euros per acondicionar-los i a l'altre no arriba ni a 100.000 euros, crec 
recordar la xifra que ens van explicar, no sé si la senyora Alcaldesa o el regidor, que 
eren 70.000 o 80.000 euros, crec recordar. Aleshores, clar, portem un any de contracte 
d'un local que encara no s'ha utilitzat, a on s'està pagant un lloguer que no va a cap 
lloc. I nosaltres creiem que, en ves de disposar d'aquests dos nous locals i d'aquesta 
nova despesa, tenint en compte el tipus de local que és únic i que són els altres, i el 
cost que representa un i que representa els altres, buscant una longevitat amb el 
contracte actual de lloguer d'aquesta...d’aquest espai que ara mateix no s'utilitza, 
creiem que és molt més viable, molt més pràctic i molt més rendible per l'Ajuntament el 
fer la despesa en aquell local. Això és lo que volíem dir.

Sra. Alcaldessa.- Sí, senyor Fortí. Sr. Gil.

Sr. Gil.- Sí, de fet, nosaltres avui pensàvem poder fer una interpel·lació a la regidora i 
a la interventora en funcions, perquè parlant d'aquest tema precisament, dels dos 
locals, jo vaig posar...he fet dues vegades èmfasi amb la pròpia regidora a les 
reunions, una reunió que, per cert, vostè no va poder assistir i la senyora Vilardebó 
tampoc perquè van venir les treballadores de les escoles Bressol. Nosaltres vem fer 
aquesta consulta i el que vem dir és, a veure si no es pot fer aquesta despesa en un 
local que és de lloguer com és que sí que estem fent això. En aquell moment vem 
preguntar quant temps era el lloguer. Se'ns va dir que no se sabia i l'altre dia a la 
Comissió Informativa el...el regidor Daniel Valls ens va confirmar i el secretari que era 
5 anys. Nosaltres ja en el seu dia vem...vem dir que volíem saber si des de serveis 
econòmics això es veurà bé perquè el que no trobàvem de cap manera és que això es 
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pugui ara contractar dos projectes per aquests dos locals i després vingui intervenció i 
ens digui que no veuen bé posar aquests recursos en la...en el lloguer. I de la mateixa 
manera dèiem que era el que s'havia estat mantenint fins ara que amb un lloguer 
extern no es podia...no es podia fer. Per tant, nosaltres volem saber si és una cosa o 
és l'altra, perquè no és el mateix que haguem de tenir un local tancat x temps. També 
és veritat que en aquest ple es va dir, i això també ho vaig dir jo en l'altre dia a la 
Comissió Informativa, que el senyor Daniel Valls ens havia ma linformat, no mentit ni 
res, mal informat tant al ple com en algunes reunions perquè així l'havien fet en ell, 
sobre el tema del lloguer i que els dos primers anys eren obligatoris, això ho deia jo, i 
que en el següent tu pots avisar en el primer mes que ja no seguiràs. I en canvi, del 
lloguer que tenim actualment, i en canvi amb el senyor Valls li havien transmès que 
avisant amb un mes podíem deixar-ho i ara se'ns ha confirmat que no, que els primers 
dos anys obligatòriament els hem de pagar. Per tant, bé, hem de seguir prenent 
decisions i s'han de prendre decisions de què s'hi fan allà perquè entre d’altres coses 
hem agafat aquest local per la pressió també de les entitats. Les entitats en aquell 
moment, i si no em desmentirà qui sigui, ens van pressionar perquè s'agafés aquell 
local perquè es necessitava sí o sí i se'ns va arribar a dir a tot el govern i a les 
reunions no tornarem mai més a...a la nau. No farem res a la nau. I per tant, es va 
haver de fer aquesta...aquesta adquisició també forçada per això i ara tenim un local 
que portarem...portem un any pagant i que no hi estem fent absolutament res i volem 
saber com resoldrem aquest problema, perquè l'hem de resoldre d'alguna manera, 
perquè si no, tenir dos anys un local tancat sense haver-hi fet res o un any ja, això és 
un problema que els propis treballadors públics ens haurien d’estar dient avui en dia 
que estem cometen ja una irregularitat molt gran perquè això és llançar els diners i en 
una administració pública llançar els diners es diu d'una altra manera i es posen uns 
noms que són molt més lletjos i per tant jo no els vull dir per amenaçar, no, 
sincerament, jo els dic, necessitem prendre decisions d'aquests espais i si s'ha de 
deixar, pues no sé com es deixarà. És que és més, jo crec que si s'ha de deixar, s'ha 
de ser valent anar al propietari i dir-li, et devem no sé quan paguem i fora, abans que 
tenir-lo tancat. Jo crec que si realment el govern decideix que aquest local no l'hem de 
tenir, escolteu, es va fer això, es va fer en aquell moment per tal, tal, tal, però a dia 
d'avui preferim agafar, donar-li tots els diners al propietari i deixar-ho, crec que això és 
més honrat que no pas tenir un local tancat i que no el puguem fer servir. Llavors, 
bueno, jo tenia la voluntat de fer-li a la regidora perquè...perquè crec que és a qui...a 
qui l'hi havia de fer, com vostès han dit. I jo no pensava dir res, de veritat, li dic 
sincerament, eh? amb aquest tema, però vostè ha dit una frase que al final no puc 
estar d'acord amb vostè. Vostè ha acabat dient que no li podia obligar i vostè la pot 
obligar, és l’alcaldessa municipal, ella és una regidora que té una dedicació important 
en l'Ajuntament i vostè és l’alcaldessa. Una altra cosa és que ella no li faci cas, però 
que vostè, si vostè creia que avui havia d'estar aquí, l'havia d'haver obligat, és el que 
ens toca als alcaldes i alcaldesses, prendre decisions d'aquest tipus. Després potser 
no ens faran cas i això pot comportar problemes conseqüències o res, que no passi 
res, però estem aquí per prendre aquest tipus de decisions. De fet, en el mandat 
passat ja ens va passar i recordo que ho parlàvem i fins i tot ho vem parlar en algun 
temps si havíem de prendre decisions amb regidors que no venien assíduament en el 
plenari i se'ns va dir: “bueno, és molt difícil, com justifiquem tal...” Bueno, escolti, a mi 
em podia agradar o no, però hi havia uns representants d'uns partits que la gent els 
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havia votat que no van venir a fer mai la feina per la que se'ls havia escollit i els 
serveis jurídics bueno.., però hi ha coses que a nosaltres ens toca prendre decisions. I 
només li volia dir això. No pensava dir res, però quan vostè ha dit que no podia jo crec 
que sí, una altra cosa és que no li hagués fet cas.

Sra. Alcaldessa.- Bueno, vostè això ho sap millor que jo perquè va tenir una regidora 
que durant un any no va venir als plenaris del seu partit i no sé si la va obligar.

Sr. Gil.- Sí. Nosaltres vem intentar-ho i després va haver un...un d'això. De tota 
manera també li dic....De tota manera també li dic, vostè té raó, eh? I nosaltres ja ho 
vem dir, però de tota manera també li dic o sigui, a dia d'avui li hauria de dir doncs si 
sabien això, aquest ple ens havien...ens havien d'haver proposat moure'l a un altre dia, 
precisament justificant això, la persona que ha de defensar aquests temes no hi serà. 
Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies a vostè. Senyor García, res? 

Sr. Gil.- El company m'apunta una cosa i té tota la raó, també és veritat que la 
dedicació d'aquella regidora era....era....era la mínima d’horaris i de tot.

Sra. Alcaldessa.- Però l'assistència a plens entra en aquesta dedicació, Xavi. Com 
a...a mínim als plens.

Sr. Gil.- Sí, però vull dir, és cert, és cert, però....però...però eren....serien la nit i el dia 
de...del que es curava, però estem d'acord

Sra. Alcaldessa.- Bé. Dani, vols contestar? No, el Paco ha dit que no tenia res a 
comentar.

Sr. Valls.- Val, sí. Hi han certes diferències entre els dos...entre l'execució dels dos 
projectes. Per un costat, quan sempre parlem del local de la Rambla com els 76.000 
euros, crec que és la xifra que sempre fem servir, hem d'entendre també que aquí és 
la xifra execució del projecte i no contempla tota la part de la direcció d'obres, que 
també és un cost menor més o menys un 10%, però que no hi surt i quan nosaltres 
incorporem aquests 106.000 euros ja comptem amb la...amb la doble direcció d'obres 
dels locals. Dit això també és cert que allà és una inversió de 76.000 euros per un sol 
espai. Per tant, s'ha de dimensionar un lloguer amb aquesta inversió, aquí en aquest 
cas estem parlant de dos espais, de dos lloguers, amb dues inversions que no seran 
de 106.000 euros sinó que seran...seran menors. De fet, quan vam començar a vestir 
l’expedient d’identificació de crèdit, sempre amb l'interès de que poguéssim disposar 
d'aquests diners el més aviat possible perquè les obres comencessin també el més 
aviat possible, no teníem tota la informació de quin seria el...el cost real. Els...els 
enginyers i els arquitectes ens van comentar que seria això, hauríem de requerir més o 
menys un contracte menor d'obres, uns 40.000 euros. En aquest cas, per exemple, en 
el del local de la gent gran la inversió sembla que és una mica menor i estem parlant 
de...de reparacions que potser a simple vista no es veuen però per exemple el sistema 
de cablejat elèctric en un local on l'altre un és ignífug i l'altre no. Per tant, en un s'ha de 
canviar i en l'altre no i tot això ho hem anat veient a mesura que hem anat avançant 
amb...amb aquests projectes. Per lo tant, jo confio en que no haguem d'arribar sempre 
al límit aquest dels 40.000 euros per local i també hem de contemplar això que ho vull 
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posar sobre la taula de que aquest import ja contempla també tota la part de....de 
direcció d’obres i després pel que comenta ara aquí m'aventuraré a...a dir una cosa 
que segurament l'hauria de defensar millor la Marta i si a cas jo...jo l'apunto si creus 
que has de dir alguna cosa endavant. Crec que dos serveis com serveis socials i gent 
gran que són serveis sensibles, primer que comparteixin espai potser ens hauríem de 
plantejar si és l'òptim i segon no sé si les característiques del local de la Rambla serien 
idònies, no? amb tot el que és aquest espai, clar exacte, per portar-los allà. Llavors, 
bueno, jo també volia posar en crisi això de si aquests dos serveis podien o no 
conviure en...en aquell espai i llavors afegeixo aquesta setmana, una mica tard arran 
el que vam parlar la setmana passada de la Comissió Informativa, hem estat fent 
consultes a veure si serveis que tenim bàsics i que no acaben de tenir un espai en 
condicions es podrien portar allà, com podria ser pues el dipòsit de vehicles o un espai 
per la brigada, no? que podria ser un trasllat bastant...bastant senzill. Per part del 
serveis tècnics se'ns ha dit una cosa que pues quan t'ho comenten diuen ostres tenen 
tota la raó del món és que possiblement sí que hi hauria alguna petita reparació que no 
s'hauria de fer, segurament no s'hauria d'ampliar la porta, per dir algo, però el 
compliment de normativa hi hauria de ser igualment. O sigui, si tenim vehicles allà 
dins, per exemple, pues tot el tema de [no s’entén] i de risc d’incendis hi seria igual, vol 
dir que seria, una miqueta entre cometes, utilitzar-los per un ús provisional, però la 
inversió s'hi hauria de fer igualment. Llavors, bueno aquesta feina que l'altre dia ho 
vam comentar i que hem fet aquesta setmana doncs també els poso sobre la taula i 
comparteixo amb vostès que és...és una situació normal que s'ha de fer.

Sra. Alcaldessa.- Bé, gràcies. Alguna cosa més? No. Passem a votació?

Votacions:

Aprovat per 12 vots favorable, manifestats pels regidors dels grups municipals de 
JUNTS (5), SOCIALISTA-CP (3), ERC-AM (2) i ARA LA ROCA (2);  i 1 abstenció, 
manifestada pel regidor del grup municipal LREC (1).

El text s’aprova amb la incorporació de l’esmena de l’error material detectat.

Deliberacions d’aquest punt, posteriors a la votació

Sr. Martín.- Ahora que ya hemos acabado la discusión.

Sra. Alcaldessa.- I tant.

Sr. Martín.- Es divertido que hayamos aprobado un punto donde hablamos del 
romanent de tesorería y casi no se ha hablado de romanent de tesorería. Simplemente 
se ha hablado de una partida del total de 6.379.615 euros. Hemos estado hablando de 
una partida de 106.000. A mí me hubiera gustado que hubiera estado Miriam porque 
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me hubiera gustado hablar con ella sobre el tema del presupuesto de tesorería 
realmente, un cuadro que es ilegible o que yo no he sido capaz de leerlo y las 
transferencias de partidas

Sra. Alcaldessa.- En aquest punt?

Sr. Martín.- En el punto pasado. Sí. Pero bueno ya hablaré con ella. Gracias.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies Dani.
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Àrea de Territori i Sostenibilitat

Regidoria d’Urbanisme i Habitatge
B.4. Aprovació definitiva del document anomenat “Pla Local d’Habitatge de la 
Roca del Vallès 2024 - 2029”

Es posa en consideració del Ple el dictamen aprovat per la Comissió Informativa 
ordinària de data 2 de maig de 2024, amb el contingut següent:

ANTECEDENTS:

PRIMER.- En data 21 de maig de 2023 i núm. registre ENTRA 2023-4938, la Gerència 
de Serveis d’Habitatge, Urbanisme i Activitats, de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Regeneració Urbana de la Diputació de Barcelona presenta els documents 
corresponents a la Fase 2 “Document per a l’exposició pública“, “Document de síntesi” 
i “Informe de Participació Ciutadana”, del Pla local d’habitatge del municipi de La Roca 
del Vallès, atenent la petició d’assistència sol·licitada per part de l’Ajuntament de La 
Roca del Vallès per a la redacció del Pla Local d’Habitatge del municipi (en endavant 
PLH).

SEGON.- En data 3 d’octubre de 2023 i núm. registre ENTRA 2023-11707, es 
presenten els nous documents corresponents a la Fase 2: “Document per a l’exposició 
pública“, “Document de síntesi” i “Informe de Participació Ciutadana” del PLH, 
documents actualitzats incloent les esmenes introduïdes pel nou equip de govern de 
l’Ajuntament.

TERCER.- En data 31 de gener de 2024, el Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària, 
va aprovar inicialment per unanimitat el document anomenat “PLA LOCAL 
D’HABITATGE DE LA ROCA DEL VALLÈS 2024 – 2029”, subscrit per l’arquitecte Sr. 
Ferran Navarro Acebes, com a director de l’equip redactor.

QUART.-  El PLA LOCAL D’HABITATGE es va exposar al públic per un període de 
trenta dies (hàbils), mitjançant la inserció dels corresponents anuncis en el diari el Punt 
de data 19 de febrer de 2024, en el BOP del dia 22 de febrer de 2024 i en el DOGC 
número 9107 del dia 22 de febrer de 2024. Així mateix, aquest anunci ha estat exposat 
al tauler d’edictes electrònic de l’ajuntament des del dia 22 de febrer de 2024 fins al 8 
d’abril de 2024, d’acord amb la diligència de l’e-Tauler que consta en l’expedient. 

CINQUÈ.- En data 10 d’abril de 2024 s’emet Certificat acreditatiu de l’exposició pública 
del Pla Local d’Habitatge de la Roca del Valles fent constar que, durant el període 
d’exposició pública, no s’han presentat al·legacions a l’aprovació inicial del Pla Local 
d’Habitatge de la Roca del Vallès. 
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SISÈ.- En data 23 de febrer de 2014 i núm. de registre SALID-2024-1525, aquest 
Ajuntament va trametre al Departament de Territori i Sostenibilitat la còpia del PLH 
aprovat inicialment per a la sol·licitud d’emissió del document de recomanacions.

SETÈ.-  En data 19 d’abril de 2024 i núm. de registre ENTRA-2024-4970, la Secretaria 
d’habitatge del Departament de Territori de la Generalitat de Catalunya presenta 
l’informe en matèria d’habitatge en referència a les propostes i compromisos 
municipals en matèria d’habitatge que determina el PLH aprovat inicialment.

VUITÈ.- En data 23 d’abril de 2024 i núm. de registre ENTRA-2024-5079, la Gerència 
de Serveis d’Habitatge, Urbanisme i Activitats, de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Regeneració Urbana de la Diputació de Barcelona presenta, per sistema electrònic, el 
nou document corresponent a la Fase 2: “Document per a l’exposició pública“ del PLH, 
document actualitzat incloent les esmenes introduïdes arrel de l’informe de 
recomanacions de la Generalitat de Catalunya.

NOVÈ.- En data 23 d’abril de 2024 l’arquitecta municipal emet informe en relació a la 
valoració de l’esmena del PLH presentada que és del següent tenor literal:

“(...) Valoració de l’esmena del PLH presentada

Atès que no ha estat presentada cap al·legació en el decurs del termini d’informació 
pública de l’aprovació inicial del PLH, únicament s’incorporen en el document les 
observacions efectuades en l’apartat 5 de l’informe emès el 19 d’abril de 2024 per la 
Secretaria d’habitatge del Departament de Territori de la Generalitat de Catalunya, 
en referència a les propostes i compromisos municipals en matèria d’habitatge.

Així doncs, i responent a les observacions abans esmentades, s’inclou en el PLH:

 Estudi de l’evolució i les tendències de la construcció d’habitatges (apartat 
2.2, pàgines 16 i 17).

S’incorpora un nou apartat en el que s’analitzen dades de la dinàmica constructiva 
del municipi entre els anys 1998 a 2021, en referència a l’índex constructiu, per 
1.000 habitants (habitatges iniciats i acabats), habitatges acabats segons tipologia 
(%) i habitatges acabats segons superfície construïda (%).

 Actualització del percentatge de lloguer social a assolir en 20 anys 
comptadors a partir de la data d’entrada en vigor, segons modificació del 
PTSH aprovada provisionalment en data 8 de febrer del 2024 (apartat 2.6, 
pàgina 26). 

Atès que el municipi de La Roca del Vallès forma part de les àrees de demanda 
forta i acreditada, resta subjecte a l’objectiu d’incrementar el seu parc de lloguer 
social fins a assolir, com a mínim, el 10,3 % del total del parc d’habitatges principals 
del municipi al final del termini de vint anys comptadors a partir de la data d’entrada 
en vigor. 
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 Descripció detallada del potencial del planejament urbanístic en quant al 
nombre d’habitatges i del grau de cobertura d’aquest sobre les necessitats 
d’habitatge de la població (apartat 4.1, pàgina 39).

S’incorpora el potencial i estat vigent del planejament, introduint les dades totals 
d’habitatge potencial, habitatges de protecció pública per executar en el període del 
PLH, referenciant les necessitats d’habitatge amb l’escenari padronal en les 
projeccions realitzades. 

Per a la resta del contingut, la tècnica sotasignada es remet a la valoració del 
document efectuada en el seu informe de data 24 de novembre de 2024, per a la 
seva aprovació inicial.

Conclusió

Sent que la documentació examinada s’ajusta a les determinacions de la normativa 
aplicable i disposa del contingut exigible, sense perjudici de la valoració de l’informe 
jurídic preceptiu, correspon informar favorablement l’aprovació definitiva del 
document PLA LOCAL D’HABITATGE DE LA ROCA DEL VALLÈS 2024 - 2029, 
subscrit per l’arquitecte Sr. Ferran Navarro Acebes, com a director de l’equip 
redactor.

En referència al punt 6 Diagnosi, inclòs a la Fase 1 del document, per al lliurament 
definitiu del document caldrà esmenar l’error material detectat en el redactat, atès 
que el municipi de La Roca del Vallès se situa en la zona geogràfica A als efectes 
d'aplicació de la normativa d’habitatges de protecció oficial.(...)”

DESÈ.- Consta a l’expedient certificat de data 10 abril de 2024 indicant que el PLH ha 
estat exposat al públic durant el termini de trenta dies (hàbils) i que no s’han presentat 
al·legacions.

ONZÈ.- Vist el text del Pla Local d’Habitatge que incorpora les observacions 
efectuades en l’apartat 5 de l’informe emès el 19 d’abril de 2024 per la Secretaria 
d’habitatge del Departament de Territori de la Generalitat de Catalunya, en 
referència a les propostes i compromisos municipals en matèria d’habitatge.

Vista la proposta de l’arquitecta municipal de data 23 d’abril de 2024 i l’informe del 
secretari accidental de la mateixa data, que consten a l’expedient.
 
Vist l’informe favorable de la Comissió Informativa es proposa al Ple l’adopció dels 
següents ACORDS:

PRIMER.- ACCEPTAR la incorporació de les observacions efectuades en l’apartat 5 
de l’informe emès el 19 d’abril de 2024 per la Secretaria d’habitatge del 
Departament de Territori de la Generalitat de Catalunya, en referència a les 
propostes i compromisos municipals en matèria d’habitatge i incorporades a 
l’expedient 2022/4273 i a la part expositiva del present acord. 
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SEGON.- ESMENAR l’error material detectat en el redactat en el punt 6 Diagnosi, 
inclòs a la Fase 1 del document, atès que el municipi de La Roca del Vallès se situa en 
la zona geogràfica A als efectes d'aplicació de la normativa d’habitatges de protecció 
oficial.(...)”

TERCER. APROVAR definitivament el document anomenat PLA LOCAL 
D’HABITATGE DE LA ROCA DEL VALLÈS 2024 - 2029, subscrit per l’arquitecte Sr. 
Ferran Navarro Acebes, com a director de l’equip redactor.

QUART.- PUBLICAR aquest acord al Butlletí Oficial de la província, al Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya, al tauler d’edictes de la Corporació, AL Portal de 
Transparència i al web municipal.  

CINQUÈ.- TRAMETRE aquest acord al departament competent en matèria d’habitatge 
de la Generalitat de Catalunya, juntament amb un exemplar del PLA LOCAL 
D’HABITATGE DE LA ROCA DEL VALLÈS 2024 - 2029

SISÈ.- NOTIFICAR aquest acord a l’Àrea de Serveis Econòmics, Àrea Serveis Socials, 
Gent Gran i Família i regidoria de Transparència de l’Ajuntament de la Roca del Vallès.

SETÈ.- FACULTAR a l’alcaldessa per tal que realitzi tants actes i gestions com calguin 
per a l’execució dels presents acords.

VUITÈ.- DONAR compliment als tràmits procedimentals que en dret procedeixin en 
ordre al bon fi i execució del precedent acord.

Deliberacions:            

Sra. Alcaldessa.- Passem ara a l'àrea de Territori i Sostenibilitat, la Regidoria 
d'Urbanisme i Habitatge, el punt B-4 l'aprovació definitiva del document anomenat Pla 
Local d'Habitatge de la Roca del Vallès 2024-2029. Té la paraula al senyor Dani Valls, 
regidor d'Urbanisme.

Sr. Valls.- Sí, bé, portem a aprovació l'aprovació definitiva. Es va fer en un ple anterior 
l'aprovació inicial del Pla Local de l'Habitatge. S'ha de posar sobre la taula que no hi ha 
hagut cap al·legació, únicament hi han hagut unes petites esmenes tècniques per part 
de la Secretaria d'Habitatge del Departament de Territori en les que se'ns demana que 
s'incorpori un nou apartat en el que s'analitzi les dades de la dinàmica constructiva de 
municipi entre els anys 1998 i 21, l'actualització del percentatge de lloguer social a 
assolir en els propers 20 anys, que quedaria taxat amb un 10,3% i la descripció 
detallada del potencial del planejament urbanístic en quant al nombre d'habitatges i el 
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grau de cobertura d'aquest sobre les necessitats de l'habitatge de la població. Tot això 
s'ha...s’ha incorporat i per lo tant pues faríem l'aprovació definitiva i aprofito per felicitar 
el Xavi per [no s’entén].

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, Senyor Valls. Algun comentari? Passem a votació?

Votacions:

Aprovat per unanimitat dels assistents.
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Control Gestió municipal

C.1.  Dació de compte del Decret d’aprovació de la liquidació del pressupost 
general de l’Ajuntament de la Roca del Vallès de l’exercici 2023.

Sra. Alcaldessa.- Excuso un moment a la regidora que ha d'anar al lavabo. Tu 
també? Bé. Passem ara a l’apartat C, el control de gestió municipal. Un altre punt que 
hauria de defensar la...la regidora de Serveis Econòmics que és el decret d'aprovació 
de la liquidació del pressupost general de l'Ajuntament de la Roca del Vallès per 
l'exercici 2023. Bé, teniu el document, fem la dació de compte del decret d'aprovació 
de la liquidació. Aquesta liquidació es va aprovar mitjançant decret d'alcaldia el passat 
dia 12 d'abril de 2024. Primer aprovem la liquidació del pressupost i de l'exercici 2023. 
La liquidació del pressupost de despeses, aquí tenim les obligacions reconegudes, és 
a dir, les despeses reconegudes que hem hagut de pagar l'any 2023 són de 
19.051.255,27 euros. La liquidació de les ingressos, les...els drets reconeguts nets, 
és...o sigui el que segur que cobrarem d'alguna manera, són 15.494.380,99 euros. 
Després tenim aquí les magnituds pressupostàries, que serien els drets pendents de 
cobrament i les obligacions pendents de pagament a dia 31 de desembre. Tindríem 
com a drets pendents de cobrament de l'exercici corrent són 812.148,34 euros. Els 
drets pendents de cobrament amb la...un cop l’exercici tancat 1.703.349,32 euros. I els 
drets pendents de cobrament no pressupostaris, que serien 73.639,26. Per tant, si 
sumem les tres xifres, són 2.589.136,92. Això seria el que tenim pendent...els drets de 
cobrament. Llavors, les obligacions pendents, que seria el que hem de pagar durant 
l’exercici corrent tindríem 1.217.544,52 euros. Les obligacions pendents de pagament 
amb exercicis tancats serien 32.631 euros. I les obligacions pendents de pagament no 
pressupostaris 1.556.722,22. Total fa 2.806.948,66 euros. El resultat pressupostari de 
l'exercici, aquí tenim un cop fets tots els càlculs, les operacions corrents, les 
obligacions, els ajustos, tindríem un resultat pressupostari positiu de 1.993.502,71 
euros. Llavors, tenim com a romanents de crèdits, que seria el que es pot incorporar i 
el que no es pot incorporar. D'impossible incorporació tindríem 3.034.881,95 euros, és 
a dir, que aquí no s'hi ha hagut una autorització de despesa, per tant, això aniria a 
romanents de tresoreria. D'incorporació obligatòria és 1.254.104 que serien els 
romanents afectats o per préstecs o per subvencions. I els drets, ai...els  romanents 
susceptibles d'incorporació, que són els... serien 6.993.577,82. Bé, llavors tenim aquí 
el romanent de tresoreria per despeses generals serien 14.817.081,87 euros i el 
romanent de tresoreria net per despeses generals, ja un cop ajustat, són 
14.110.305,18 euros. Llavors, tenim un càlcul, bueno...a mi m'ha fet la...la interventora 
una mica de què era lo important perquè jo també pensava que aquest punt el podria 
defensar la senyora Esca...la Miriam. Tenim una...un endeutament d'un 4%, tenint en 
compte que la llei ens permet endeutar-nos fins al 110%, nosaltres només estem 
endeutats un 4%, amb la qual cosa tenim molt marge d'endeutament. I la veritat és 
que no us puc explicar massa més perquè els meus coneixements tècnics, jo sempre 
que he fet...he explicat la liquidació m’he limitat a aquestes coses perquè són coses 
molt tècniques i que amb 4 o 5 dies que m’he assabentat que ho havia d'haver-ho... 
d'explicar-ho jo, pues és el que he pogut preparar. Si que us demano que si teniu 
dubtes o aclariments ens ho feu passar per mail i la Míriam us ho explicarà amb més 
detall. Tenim aquí economistes que en podrien fer ara aquí una lliçó, prefereixo doncs 
que passeu la...els dubtes que tingueu i la Míriam us els contestarà. Això era una 
dació de compte Jo ja havia guardat els papers. 
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C.2.  Dació de compte de la Resolució d’Alcaldia, mitjançant la qual es modifica 
els representants dels grups municipals i es designa els representants dels 
grups de pagesos, ramaders, entitats agràries o a gent lligada a la producció 
agrària en el Consell de pagesia.

Sra. Alcaldessa.- Ara aniríem a...al... això és la liquidació... a la dació de compte de 
la...de la resolució d'alcaldia a la qual es modifica els representants dels grups 
municipals i es designa els representants dels grups de pagesos, ramaders, entitats 
agràries. Jo crec que teniu tots la convocatòria de la...del Consell de la Pagesia on 
estan tots...on estan tots detallats. Si voleu us ho dic, el que passa que he d'obrir 
l'ordinador perquè l’he tancat. Voleu que us expliqui quins són els membres? Ho teniu 
tot, no cal?. Vinga, doncs ja està.

C.3.  Resolucions d’Alcaldia

Sra. Alcaldessa.- I llavors, com a resolucions d'alcaldia, entenc que si en teniu 
algunes ens les demanareu. Sí? Vale, com feu habitualment. Vale.

C.4.  Informacions d’Alcaldia

Sra. Alcaldessa.- Informacions d'alcaldia, hi han diferents coses. Aquest cap de 
setmana és un cap de setmana apretat. Tenim diferents coses. El dissabte, hi ha el 
primer aniversari de l’Associació “Sortida al Silenci”, que fa una...una gimcana solidària 
al Parc del Caprabo. Demà al dematí, a les 11, si no m'equivoco... Ah, demà, no, 
dissabte. Si em pensava que demà ja era dissabte. Dissabte també hi ha un tardeo a 
la...a la Berneda, que ara jo estic una mica preocupada perquè amb tot el pol·len dels 
pollancres allò està amb una quantitat d'aquesta pols blancs i no sé si potser hauríem 
de canviar l'orientació perquè la gent fumarà i allò és altament inflamable. Per tant, és 
un risc. I no crec que es pugui aspirar ni...ni fer-hi res.

Sr. Gil.- Una pregunta. Amb aquest tardeo, hi participa l'Ajuntament?

Sra. Alcaldessa.- O sigui, hi ha dues coses. Hi ha el tardeo que sí que participa 
l'Ajuntament perquè són les activitats aquestes de la.... “la primavera la Roca altera”. I 
després la Belluga ens va demanar si es podia...l'espai per fer uns concerts per part 
del grup...

Segons la llei 39/2015 del procediment administratiu podeu accedir a la següent url que l'indiquem per verificar aquest document

Codi Segur de Validació 6dad537b1b72453ebf2b38eec0461aaf001 Data document: 23/05/2024

Url de validació https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

Signatura 1 de 2

MARTA PUJOL
ARMENGOL

05/09/2024 ALCALDESSA

Signatura 2 de 2

Xavier Rodíguez
Martínez

05/09/2024 SECRETARI

https://sedesimplifica01.absiscloud.com/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/castellano/asp/verificadorfirma.asp?nodeabsisini=027


C. Catalunya, 24
08430 La Roca del Vallès

Tel: 93 842 20 16
ajuntament@laroca.cat 

www.laroca.cat

Sr. Gil.- D’acord. No, no, no, només és perquè hem vist el rètol, no compleix cap de 
les exigències que sempre se'ls hi fan a tot arreu i no surt que el... tingui participació 
municipal, per tant que l'Ajuntament també hi participa en els concerts aquests de la 
Belluga. No, no, no, si és la Belluga... Jo pregunto.

Sra. Alcaldessa.- La Belluga demana l'espai. 

Sr. Gil.- D’acord. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- La Belluga com a entitat va demanar de fer el...de fer aquests 
concerts i aprofitant que teníem tota la infraestructura posada, si m'equivoco em 
corregeixes Raquel, aprofitant que ja teníem l'estructura muntada per fer el tardeo es 
va dir que es podia fer allà. En quin sentit dius que no compleix cap requisit?

Sr. Gil.- Fins on jo sé, comunicativament els...els...els rètols que qualsevol entitat 
demana parti...o sigui participació de l'Ajuntament, ha de posar que organitza tal entitat 
i col·labora l'Ajuntament, perquè és en col·laboració de...d'això. Llavor, simplement 
aquest...hem vist aquest tal i ens pensàvem sincerament que era un arribo allà, monto 
jo i faig el que sigui i...i hem vist que hi ha infraestructura i...i volíem saber-ho.

Sra. Alcaldessa.- La infraestructura està posada perquè hi havia el tardeo de 
l'Ajuntament i aprofitant que hi havia això, es va autoritzar a fer, però sí que és veritat 
que... [no se sent].

Sr. Gil.- No, no és que per això. Si eren ells que ho fan a nivell d'això doncs ens 
sorprenia que fos en aquesta.

Sra. Alcaldessa.- Llavors dissabte a la tarda tenim el teatre “Ens ha caigut la sogra”. 
Bueno, divendres comença l'APLEC, és...

Sra. Vilardebó.- Comencen activitats de Santa Agnès [parla sense micròfon].

Sra. Alcaldessa.- Sí, comencen activitats de Santa Agnès. Hi ha una activitat que 
està...que la fa el Parc Serralada Litoral, que és una observació d'estels que es fa 
una...una exposició i unes diapositives que es faran a dintre de...de l'església i després 
a la...a la porta es farà l'observació de...dels estels. Dissabte també hi ha una...una 
visita al taller dels castells, després hi ha un vermut organitzat per l'associació de 
veïns, dels avis perdó, i després a la tarda, és que ho dic de memòria eh, i després a 
la tarda hi ha el teatre i llavors hi ha espectacle de Toc i Foc. El diumenge al dematí es 
fa la caminada de l'escola, després es fa la missa a l'ermita i després l’arrossada 
popular. Diumenge és jornada d'eleccions al Parlament de Catalunya i la cursa dels 
que corren molt, si ho tinc tot aquí apuntat, i el dematí és la cursa dels que corren molt. 
És que hi ha tantes activitats i no me'n voldria deixar cap. Després, informar-vos que 
avui ens ha arribat per part del Parc Serralada Litoral, jo crec que això és una 
informació important, l’ampliació de...la modificació de la zona d'espais de conservació 
del....de l'espai del Parc Serralada, amb la qual cosa s'amplia la protecció fins a 
Mayols Can Planas, fins a Mayols, amb la qual cosa aquesta zona queda ja protegida 
amb el... Jo crec que és una molt bona notícia. Ens ha arribat aquest dematí. Jo ja ho 
sabia perquè en...en algunes reunions que havia anat de l'executiva del parc estava la 
cosa que faltava l’acord de govern i ara ja està fet l’acord de govern. Avui s'han 
instal·lat els dos mòduls del bar de la piscina de Sant Agnès. Després, comunicar-vos 
que també per part del... se'm va informar la setmana passada a l'executiva del Parc 
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Serralada que ja des de l'Associació de Propietaris Forestals s'ha concedit una 
subvenció per aquest any 2024 una subvenció de 280.000 euros, dels quals 200.000 
s’executaran tots al nostre municipi. Es farà la segona part de la...del bosc de Can 
Planes que és de propietat municipal i també s'executarà en la...en el bosc del Mas 
Planes. Això és de propietat de la masia de Can Planes amb la qual cosa s'acabaran 
de fer les obres, ara aquesta.... jo crec que ahir ja van començar un altre cop les...les 
activitats de [no s’entén], per tant ja s'ha començat a tallar els arbres. La part que 
s’està fent ara és, si coneixeu el...la...el bosc, la pista que puja cap a La Font de la 
Mansa, just abans, quan hi ha la...l'encreuament que hi ha la...que aniries cap a Can 
Ronses Vell que és la pista...és una pista més petita que arribaria a la carretera 
d’Òrrius, tot allò ja s'ha... Ahir ja estava la pista està perduda perquè estan tot...està tot 
allà, totes les branques allà, i bueno continuaran i també seran uns quants mesos de... 
bueno entenc que fins a mitjans de juny que després ja no es pot actuar més en el 
bosc. A veure, els inicis d’això, els treballs del bosc, la modificació de la zona...vale. I 
després el...dic, comunicar-vos que la setmana que ve el handbol, el primera nacional 
del handbol de...de la Roca té les fases descens de...a divisió d'honor plata, a Sòria. 
Em sembla que al seu grup hi ha un equip de Lanzarote, un equip del País Vasc i els 
amfitrions de Sòria. Pel que ens van comentar és un equip....és un grup complicat i 
bueno comença el primer partit es divendres, dissabte i diumenge. Desitjar-los molta 
sort i que tinguin molt èxit. I si em deixo alguna cosa, si voleu comentar alguna altra 
cosa, si no, passaríem al...a l'apartat de precs i preguntes.

C.5.  Precs i preguntes

Sra. Alcaldessa.- Doncs donem pas a l'apartat de precs i preguntes. Dani.

[Veu de fons que parla sense micròfon: no s’escolta]

Sra. Alcaldessa.- Els hem de contestar ara o vols que t'ho fem per escrit? Vale.

[Veu de fons que parla sense micròfon: no s’escolta]

Sra. Alcaldessa.- No, ho contestarem per correu electrònic.

[Veu de fons que parla sense micròfon: no s’escolta]

Sra. Alcaldessa.- Són 28, jo crec que els contestarem per correu, no?
[Veu de fons que parla sense micròfon: no s’escolta]

Sr. Fortí.- Ah sí, és veritat, perdona, no estava el micro... Disculpeu als veïns i veïnes 
que esteu al ple i que a hores d'ara, en aquest moment que finalitza el ple, ara sortim 
al nostre grup municipal amb 25 o 30 preguntes per demanar en el govern, però ens 
trobem amb la situació de que bàsicament estem bastant frustrats pel fet de que 
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sempre ens manca informació de la que hem demanat fins ara i aleshores doncs 
bueno ens trobem amb la situació de que amb el ple ordinari, en el moment que hi hagi 
precs i preguntes, doncs podem aprofitar aquesta avinentesa per tal de que puguin fer 
front a respostes que desconeixem i que ens en són necessàries per poder realitzar 
les nostres tasques com a regidors de l'oposició de la millor manera possible. Vale? 
Estan numerades, algunes d'elles són repetides d'altres vegades i em volíem saber 
doncs què...què ens tenen de dir al respecte de cada una de...de les preguntes. No sé 
si volen vosaltres anar-les dient o anem numerant.

Sra. Alcaldessa.- Bueno, continuem primer amb els altres i després en tot cas 
decidirem si les preguntes estem per escrit o si les contestem ara.

Sr. Fortí.- Si, si. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Jo crec que avui el públic també té dret a fer les seves preguntes. 
Senyor Gil?

Sr. Gil.- Sí, bàsicament... Ara m'he quedat en blanc.

Sra. Alcaldessa.- T'has quedat... 

Sr. Gil.- Sí, sí, sí, no, tres cosetes. La primera era, amb el tema dels refugis climàtics, 
nosaltres l’altre dia vam comentar que potser seria bo també a l’escola Mogent fer el 
refugi climàtic per les nenes i els nens que van a l'escola Mogent, degut a que hem 
canviat doncs la seu... [s’interromp el micròfon: no se sent]... l’hem passada aquí a 
l’Ajuntament, perquè és possible que tinguin altes temperatures que...que la gent en 
allà no estigui còmode, etcètera, etcètera i compartim que això ja fa molts anys que els 
hi passa també a les criatures. És un dels temes que recurrentment n'hem parlat i que 
aquest és un dels edificis que també creiem que podria estar bé com a refugi climàtic 
tenint present que els estius se'ns fan molt durs i potser és un bon lloc també per 
poder...per poder fer.

Sra. Alcaldessa.- La sala polivalent eh, entenc?

Sr. Gil.- Sí, sí, la sala polivalent. També dir-los-hi que és una gran...bueno, sort, que 
es traslladés això aquí perquè, si no, haguéssim tingut el problema de on sortir la 
marxa de...”dels que corren molt”, que surt també de...d'allà i que es fa allà i tot. Per 
tant, si no, haguéssim tingut un problema si no haguéssim canviat també la...la 
ubicació cap aquí, cap a...cap a l'Ajuntament. Aquí a l'Ajuntament també els hi hem de 
dir que nosaltres, com a partit polític, hem estat pensant com es faran les taules i 
veiem que aquí podem haver problemes, perquè si aquí es una taula, un espai de 
taula electoral, allà n’és un altre i aquí fora, suposo que serà la tercera, aquí hi haurà 
problemes a l'hora de les cues perquè tots els que hem participat en eleccions sabem 
que hi ha moments puntuals que es fan cues i que aquí no hi haurà espai físic i que 
només es podrà fer servir l'entrenada principal perquè la de lateral entenc que no...no 
la posarem perquè no...no compleix l'accessibilitat, no? Llavors, això és una cosa que 
els hi volíem preguntar si és que s’havia pensat de fer d’alguna manera o com ho 
havien decidit vostès de fer. I la darrera és, pujant cap a Sant Carles, hi ha una gran 
tala que s'està fent a la pujada de Sant Carles i era demana’ls-hi doncs si ens podien 
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explicar si això eren uns, suposo que són propietaris privats perquè tota aquella pujada 
és de propietat...

Sra. Alcaldessa.- La part asfaltada?

Sr. Gil.- Sí, sí, quan pugem cap a Sant Carles, a mà esquerra s’està fent una tala molt 
gran i hi ha troncs, o sigui els arbres ja tallats i tret el que són i volíem demana’ls-hi si 
ens podien informar d'aquest tema. Sí, i exacte. I els punts de recàrrega elèctrica, que 
era un tema que s’havia deixat ja que només quedava teòricament el...el tema d'un 
conveni amb una empresa que era qui demanava de posar-los, etcètera, etcètera. I ha 
passat un any i necessitaríem també saber això, més que res perquè tinguem present 
que si això ara no es fa, d'aquí sis mesos tenim la obligatorietat com a municipi de 
tenir punts de recàrrega i, quan almenys com a mínim, quan vem fer la...la pregunta en 
el seu dia, una cosa és que una empresa privada posi uns punts de recàrrega i pagui a 
l'Ajuntament o tingui una...una d'això, i aquests sí que comptarien encara que siguin 
fets per una empresa privada, però els únics punts de recarrega que hi ha en tot el 
municipi que són a la zona de La Roca Village, no ens podrien comptar mai com a 
punts de recàrrega municipal i, per tant, estaríem complint...incomplint una normativa 
al 2025. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Gràcies, senyor Gil. Senyor García Lorenzana.

Sr. Garcia.- Sí. Jo seré una miqueta més breu que els companys d'Ara i d'Esquerra. 
Únicament, més que una pregunta, és un prec. El tema aquest de l'ampliació de la 
protecció del Parc de la Serralada, voldríem rebre la documentació per veure-ho. 
Simplement és això. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Perfecte. Pel que fa a les preguntes d'Ara, les contestarem. No, 
decideixo...en aquest cas decideixo jo, les contestarem via per escrit i les...i si us 
assembla, les enviarem la resposta no només a vosaltres sinó a tots els membres del 
plenari. D’acord? Espera.

Sr. Fortí.- Perdoni, senyora alcaldessa. En quin període de temps aproximadament 
serà la resposta? 

Sra. Alcaldessa.- Doncs lo més ràpid possible.

Sr. Fortí.- Ho dic perquè tenim instàncies de fa 10 mesos sense respondre.

Sra. Alcaldessa.- En teniu molt poques ara ja.

Sr. Fortí.- 35 concretament.

Sra. Alcaldessa.- No. No, perquè aquesta setmana hem respòs moltes. Jo diria que 
en queden 6 o 7. Sí.

Sr. Fortí.- Els números varien una mica, però ens agradaria tenir respostes concretes i 
el més aviat possible.

Sra. Alcaldessa.- Les tindran tot lo ràpidament possible que puguem. A veure, me'n 
torno a anar els precs i preguntes. L'Albert, el Refugi Climat...
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Sr. Navarro.- I en qualsevol cas, si em permet un comentari, només vull... ja que les 
preguntes les fem en un foro públic obert, agrairíem que la resposta vull dir que no 
se’ns transmeti de forma confidencial, sinó que sigui una informació que pugui ser 
pública. 

Sra. Alcaldessa.- Ah sí, us les contestarem... 

Sr. Navarro.- Que com a regidors vull dir estem subjectes a un secret de 
confidencialitat i per això... 

Sra. Alcaldessa.- No, no, us ho contestarem en un format que es pugui utilitzar a qui 
convingui. 

Sr. Navarro.- Que tingui la consideració vull dir, que en podem fer un ús públic i que 
no sigui...que si hi ha una cosa confidencial que si us plau, no ens ho digui. Gràcies.

Sra. Alcaldessa.- Evidentment. El senyor Gil parlava del...de la fer refugi climàtic a la 
sala polivalent. Entenc que seria climatitzar-la, bueno posar-hi un aire condicionat. El 
senyor Raul Cano que ho apunti i que bueno tindrem en consideració. Lo de la tala 
d'Arbres de Sant Carles, la veritat és que no sé... ens l'informarem des de Medi 
Ambient, farem la consulta. Si hi ha la... si està demanada la llicència entenc que sí. 
Vale. Sí, sí, per això que no són... 

[Veu de fons que parla sense micròfon: no s’escolta]

Sra. Alcaldessa.- Vale. I els punts de recàrrega elèctrica, Raul?

[Veu de fons que parla sense micròfon: no s’escolta]

Sr. Cano.-. Amb els punts de recàrrega, sincerament, està totalment aturat, però és 
perquè bueno hi havia moltes coses sobre la taula i no, però demà mateix m'informo i 
començarem a moure.

Sra. Alcaldessa.- Sí, perquè si en sis mesos caduca, doncs val la pena, bueno 
caduca, que tenim l'obligació de tenir-ho. Espera que estic... Donem per acabat el punt 
a les preguntes dels regidors. Passem al torn de precs i preguntes al públic. 

I acomplert l’objecte de la convocatòria la Sra. Alcaldessa aixeca la sessió, essent les             
22 hores i 06 minuts del dia indicat a l’encapçalament. De la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa El secretari accidental
Marta Pujol Armengol   Xavier Rodríguez Martínez
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